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Begroting 2023 
 
ChristenUnie 

CU vraag 1 Algemene opmerkingen  
In algemene zin vragen we opnieuw aandacht voor het opnemen van de beleidsindicatoren 
die bij ieder programmaonderdeel worden genoemd. Deze sluiten slechts beperkt aan bij de 
programmabegroting. Van veel onderwerpen die wel zijn opgenomen staan helemaal geen 
beleidsindicatoren genoemd. Daarbij zeggen beleidsindicatoren niet veel wanneer er geen 
referentie, norm of trend aan is gekoppeld. Wij vragen uw aandacht voor verbetering op dit 
punt. 
 
ANTWOORD/REACTIE 
Dit is geen vrije keuze maar geregeld in de:  
Regeling van de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties van 24 maart 2016, 
nr. 2016-0000177572, tot vaststelling van de beleidsindicatoren die door gemeenten in de 
programma’s en programmaverantwoording worden opgenomen. 
  
Artikel 1 
Gemeenten hanteren voor het toelichten van de maatschappelijke effecten in de 
programma’s en de programmaverantwoording de beleidsindicatoren, die zijn opgenomen in 
de bijlage behorende bij deze regeling. 
 
 
CU vraag 2 Algemene en financiële beschouwingen pagina 17.  
Als gevolg van de uitspraak van de Arbitragecommissie mag 100% van de te ontvangen 
Jeugdmiddelen in de begroting worden opgenomen. U kiest er echter voor 25% achter de 
hand te houden.  
1. Op welke wijze gaat u dat doen?  
2. Waar worden deze middelen gestald? 
 
ANTWOORD 
1+2:  In de begroting 2023 hebben we tegenover de extra baten van 25% een 
uitgavenreservering (stelpost) opgenomen voor hetzelfde bedrag. De verhoging van 75% 
naar 100% is zodoende budgetneutraal verwerkt.  
Zowel de extra baten als de lastenreservering zijn opgenomen in het programma Financiën 
en algemene dekkingsmiddelen.  
 
 
CU vraag 3 Algemene en financiële beschouwingen pagina 17.  
U verwijst naar de stand van zaken bezuinigingsmaatregelen 2021.  
1. kunt u daar een overzicht van verschaffen? 
2. Welke mogelijkheden ziet u om voornoemde bezuinigingsmaatregelen, de voornemens 

uit het coalitieakkoord, de Hervormingsagenda en de bezuinigingen van het kabinet in 
één pakket samen te brengen? 

3. Wij zouden graag zo’n integraal door u gepresenteerd zien. 
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ANTWOORD/REACTIE 
1. Zie bijlage 4 van het raadsvoorstel Programmabegroting 2023.  
2.  Zoals aangegeven in het raadsvoorstel (blz. 7) verwachten wij u in het eerste
 kwartaal 2023 nadere voorstellen te kunnen doen.  Hierbij zijn wij vooralsnog niet 
voornemens alle genoemde zaken aan elkaar te koppelen. 
3.  Zie antwoord 2 
 
  
CU vraag 4 Algemene en financiële beschouwingen pagina 19.  
Ten aanzien van het verloop van de egalisatiereserve valt te lezen dat er voor 2025 een 
uitnamen van €2.245.000 ten behoeve van het collegeakkoord wordt voorzien. 
1. Betreft dit werkzaamheden en projecten als opgenomen in het akkoord? 
2. Is er, gezien de recente rapportages over het ambtelijk apparaat, voldoende capaciteit 

beschikbaar voor de voorbereidingen en uitvoering die gemoeid zijn met een dergelijk 
omvangrijk bedrag? Daarbij in acht nemend dat het reguliere werk gewoon doorgang 
dient te vinden. 

ANTWOORD 
1. Nee, dit staat daar los van. We hadden al bij de voorjaarsnota besloten om dit bedrag 

van (€ 2.245.000 + € 300.000 in 2024 is totaal €2.545.000) terug te storten in de 
algemene reserve, maar door de geplande uitgaven t.b.v. het coalitieakkoord wordt dit nu 
in 2 delen teruggestort, zoals opgenomen in het raadsvoorstel, blz. 10. 

2. Gezien het antwoord op vraag 1, is dit niet het geval. Het terugstorten van de genoemde 
€ 2,5 mln. is een administratieve handeling.  

 
 
CU vraag 5 Algemene en financiële beschouwingen pagina 20-21.  
U gaat nog steeds uit van lage stijgingen van CAO-lonen en kosten, terwijl de inflatie en 
looneisen sterk oplopen. 
1. Kunt u kwantificeren of een aanname doen ten aanzien van mogelijk hogere lasten als 

gevolg van loonontwikkeling en prijsstijging? 
2. En hoe gaat u met deze aspecten rekening houden in de begroting? 

ANTWOORD 
1 en 2: Voor wat betreft de prijsstijging wordt in het raadsvoorstel Programmabegroting 2023, 
waarin ook de septembercirculaire 2022 is verwerkt, voorgesteld om voor 2023 de stelpost 
prijsontwikkeling te verhogen met 3,6%. Op basis van de Macro Economische Verkenningen 
(MEV) 2023 van het CPB wordt voor 2023 namelijk een prijsontwikkeling geraamd van 5,9%. 
In de begroting 2023 is de stelpost prijsontwikkeling van 2,3% volledig ingezet om de 
benodigde prijsverhogingen in de begroting 2023 te kunnen opvangen.  
Het opnemen van een extra stelpost prijsontwikkeling 2023 van 3,6% betekent voor Huizen 
een structurele last van € 1.387.000. Deze last wordt gedekt door de hogere algemene 
uitkering uit het Gemeentefonds wat met name het gevolg is van de opwaartse bijstelling van 
de verwachte prijsontwikkeling voor 2023.  
Voor 2022 is er nog een stelpost prijsontwikkeling beschikbaar van structureel € 782.000. 
Voor wat betreft loonontwikkeling vertoont de MEV 2023 nagenoeg geen wijziging ten 
opzichte van de meicirculaire 2022. Voor 2024 tot en met 2026 zijn deze indexcijfers niet 
gewijzigd. Voor 2023 is zelfs sprake van een iets lagere loonindex in vergelijking van het 
voorjaar 2022. 
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CU vraag 6 Algemene en financiële beschouwingen pagina 22-23.  
Begrotingsactualisering. 
1. Kunt u aangeven wat de consequenties zijn van het neerwaarts bijstellen van de lasten 

voor Jeugdzorg? 

ANTWOORD 
1. Dit heeft voor ons geen consequenties. Door het Rijk worden we gekort (lagere 

algemene uitkering) i.v.m. een aanvullende bezuiniging op de Jeugdzorg. Zoals vermeld 
draagt het Rijk het budgettaire risico van deze bezuiniging. Dat wil zeggen dat deze 
bezuiniging een Rijks aangelegenheid is. Het Rijk zal een bezuinigingsmaatregel op de 
Jeugdzorg doorvoeren wat zal leiden tot lagere lasten (of hogere inkomsten) voor 
gemeenten. Het niet volledig realiseren van deze bezuiniging komt voor rekening van het 
Rijk. 

 

CU vraag 7 Lokale heffingen pagina 87.  
Als toetsdatum voor de WOZ-waarde staat 2020 vermeld.  
1. Is dit het juiste jaartal? 

ANTWOORD 
1.  Dit is het juiste jaartal, voor het BIZ tijdvak 2022 t/m 2026 is de WOZ waardering 2021 

met waardepeildatum 1 januari 2020 bepalend.  
 
 
CU vraag 8 Weerstandsvermogen en risicobeheersing pagina 102/punt 3. 
Onderwijshuisvesting: Verordening voorziening huisvesting onderwijs. 
1. In welke zin is bij de van de Brugghenschool sprake van een hoog risico? 
2. Welke kosten worden daar voorzien? 
3. En om welke reden?  

ANTWOORD 
1 t/m 3 
Dit betreft kosten van de nieuwe normbedragen op basis van de Verordening voorziening 
huisvesting onderwijs.  In de begroting is de mogelijke uitbreiding van de V.d. 
Brugghenschool geraamd o.b.v. oude normvergoeding.  Bij daadwerkelijk uitbreiding zal in 
ieder geval o.b.v. nieuwe normen een krediet beschikbaar worden gesteld. Ofwel een hoog 
risico op hogere lasten. 
 
  
CU vraag 9 Weerstandsvermogen en risicobeheersing pagina 110 en 121.  

Reserves (p.110) en rendement (p.121) 
Op pag. 110 staat: “De inzet hiervan (= de algemene reserve) leidt wel tot een last in de 
begroting van 2% van het benutte bedrag, aangezien de algemene reserve niet “rente- vrij” 
is”. Op pag. 121 staat: “Dankzij de bestaande langlopende beleggingen wordt verwacht dat 
voor 2023 nog een rendement van 1,52% op de belegde gelden kan worden behaald”.  
 
Beide percentages kunnen niet tegelijkertijd juist zijn.   
1. Welk percentage is juist?  
2. En wat betekent dit voor de Begroting 2023 en de jaren daarna? 
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Rendement (p.121) 

3. Hoe groot is het bedrag dat de gemeente Huizen heeft uitstaan op spaarrekeningen en 
aan leningen aan derden?  

4. Kunt u dat specificeren? 
5. Welk bedrag aan rente en dividend is er voor 2023 begroot?  
6. Kunt u dat specificeren? 

ANTWOORD 
1 en 2. Beide percentages zijn juist. In de Nota van Uitgangspunten (NvU) is vastgelegd dat 
de egalisatiereserve vrij aanwendbaar is omdat aan deze reserve 2% wordt toegevoegd. De 
Algemene Reserve is niet vrij aanwendbaar, omdat er geen rente toevoeging plaatsvindt. Bij 
besteding van de algemene reserve wordt derhalve gerekend met een rekenrente van 2%.   
  
3 en 4. Voor wat betreft de leningen verwijzen wij u hiervoor naar blz. 223 en 224 van de 
jaarrekening 2021. Begin oktober dit jaar hebben we een 10-jarige lineaire lening verstrekt 
aan een gemeente tegen een rente van 3,01%. De rente is de laatste paar maanden sterk 
opgelopen. 
Op spaarrekeningen staan geen middelen. Bij het Rijk staat op dit moment ca € 29 miljoen. 
In het kader van schatkistbankieren zijn lagere overheden verplicht hun liquide middelen bij 
het Rijk aan te houden. 
 
5 en 6. Aan rentebaten belegde gelden is geraamd voor 2023 € 726.000 uitgaande van de 
leningen zoals vermeld in de jaarrekening 2021 inclusief herbeleggingen. Hierbij is gerekend 
met een gemiddelde rente van 2% voor herbelegging 10-jarige geldleningen in 2023. Bij de 
voorjaarsnota 2023 worden de verwachte rentebaten geactualiseerd op basis van de dan 
geldende verwachting voor de marktrente.  
Aan dividend is geraamd €151.000. Dit betreft de aandelen BNG. 
 

CU vraag 10 Bedrijfsvoering pagina 126.  

Fraude- en integriteitsrisico’s. 

De jaarlijkse rapportage integriteitsbeleid over 2021 is door capaciteitsgebrek niet 
opgeleverd.  
1. Wanneer is de raad hierover geïnformeerd? 
2. Hoe beoordeelt het college deze niet tijdige oplevering in het licht van eerdere 

integriteitsvraagstukken binnen de gemeente Huizen? 

ANTWOORD 
1.  Inmiddels is hierover een mededeling verstrekt aan de leden van de commissie ABM 

voor haar vergadering van 13 oktober 2022. 
2. Het college heeft vertrouwen in de effectiviteit van de destijds, naar aanleiding van 

genoemde integriteitsvraagstukken, genomen beheersmaatregelen. Als er aanleiding is u 
tussentijds, dus eerder dan de jaarlijkse rapportage, te informeren over 
aangelegenheden betreffende integriteit dan zal het college daar zorg voor dragen. 
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CU vraag 11 Bedrijfsvoering pagina 128.  

Wet open overheid (WOO) 
1. Wie is de contactfunctionaris WOO?  
2. Wanneer wordt het plan van aanpak aan de raad aangeboden? 

ANTWOORD 
1. Momenteel wordt het Plan van Aanpak voor de implementatie van de Woo opgesteld. 

Integraal onderdeel hiervan is het vastleggen wie (de) contactfunctionaris(sen) Woo 
wordt (worden) in onze organisatie. 

2. Het plan van Aanpak Woo wordt in het laatste kwartaal van 2022 aangeboden aan het 
college waarna het, na vaststelling door het college, ter kennisname aan de 
gemeenteraad aangeboden zal worden. 

 
 
CU vraag 12 Verbonden partijen pagina 131-145.  

Het Eigen Vermogen (EV) van de Regio G&V, van de Veiligheidsregio (VR) en van de 
Omgevingsdienst (OD) is in 2021 enorm toegenomen: 
• G&V: +  24% 
• VR:  +108% 
• OD: +  23% 
 
1. Wat is daarvan de oorzaak? 
2. Wat is daarvan de noodzaak? 
3. Wat vindt u van de enorme toenames van het EV van de genoemde verbonden partijen, 

in het bijzonder de VR?  
4. Welk beleid voert u t.a.v. de vorming van EV door verbonden partijen? 
5. Welk standpunt neemt u in t.a.v. de evt. groei van het EV van de genoemde verbonden 

partijen in 2022 en 2023? 
6. Bent u bereid om ervoor te zorgen dat de evt. groei van het EV van de genoemde 

verbonden partijen voor 2022 en 2023 op ‘nul’ wordt gesteld en dat evt. positieve saldi 
terugvloeien naar de kas van de gemeente Huizen? 

ANTWOORD 
1. 

a. G&V: zie de beantwoording van vraag 4 van Leefbaar Huizen. 
b. VR: De stijging van het Eigen Vermogen komt voort uit dotaties aan 

bestemmingsreserves. 
c. OD: Het betreft het toevoegen van het resultaat 2021 aan bestemmingsreserves. 

2.  
a. G&V: de toename van het eigen vermogen heeft hoofdzakelijk betrekking op de 

verhoging van bestemmingsreserves. De bestemmingsreserves van de Regio 
hebben een expliciet karakter. De door het algemeen bestuur gegeven 
bestemming kan in deze gevallen niet of nauwelijks worden gewijzigd.  

b. VR: de toename van het eigen vermogen heeft hoofdzakelijk betrekking op de 
verhoging van bestemmingsreserves. De grootste dotaties vonden plaats in de 
Reserve wegens vertrek Weesp en Reserve frictiekosten meldkamer.  

c. OD: De toename van het eigen vermogen heeft hoofdzakelijk betrekking op de 
verhoging van bestemmingsreserves. Dit volgt met name uit het aanwenden van 
het resultaat 2021 voor voorbereidingskosten die ook in 2023 moeten worden 
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gemaakt voor invoering van de Omgevingswet (vanwege het uitstel van deze 
wet), via eenmalige dotatie en onttrekking aan de Reserve Innovatie en 
Ontwikkeling. Hiermee is voorkomen dat hiervoor extra middelen moesten worden 
gevraagd bij de deelnemers. Uw raad is in september 2022 akkoord gegaan met 
deze wijze van aanwenden.   

3.  
a. G&V: de toename van de bestemmingsreserves is legitiem gezien het verplichte 

karakter.  
b. VR: Het portefeuillehoudersoverleg Financiën (wethouders Financiën) van de 

gemeenten heeft in een schrijven, in het najaar van 2021, verzocht of de 
Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek voor het kalenderjaar 2023 de kosten 
beperkt kon laten stijgen, een (her)-beoordeling van de bestemmingsreserves te 
realiseren, de financiële impact van de uittreding van Weesp transparant te 
maken en nog een aantal aanvullende verzoeken. De veiligheidsregio heeft 
hierop een schriftelijke reactie gegeven en de meeste vragen/opmerkingen zijn 
impliciet in de begroting verwerkt. 

c. OD: Huizen pleit via het Algemeen Bestuur van de OFGV met regelmaat voor 
terughoudendheid ten aanzien van het vormen van reserves, mede gelet op de 
wensen die er in de gemeenteraad leven op dit gebied. 

   
4. In 2016 hebben de colleges van de regiogemeenten de nota “spelregels verbonden 

partijen” opgesteld. 
5. Uitvoering moet plaatsvinden binnen de nota “spelregels verbonden partijen”. Eventuele 

afwijkingen hierop dienen separaat voorgelegd te worden ter besluitvorming. 
6. Als deelnemende gemeente aan de verbonden partij beoordelen wij altijd kritisch de 

noodzaak van de groei van het eigen vermogen. Via het voorstel aangaande de 
resultaatbestemming van de betreffende verbonden partij heeft uw raad de mogelijkheid 
om een zienswijze in te dienen. Daarnaast wordt er ook een zienswijzeprocedure 
gevoerd bij de begroting van de betreffende verbonden partij.  
    

 
CU vraag 13 Verbonden partijen pagina 131-145.  

SRO Huizen B.V. 

Door de recente enorme stijging van de energieprijzen en ook door de loonontwikkelingen 
ontstaan er grote risico’s voor de bedrijfsvoering van de SRO Huizen B.V. Sluiting van 
voorzieningen of faillissement van de BV liggen op de loer. 

1. Hoe groot acht u de kans dat SRO Huizen BV voorzieningen moet sluiten of failliet kan 
gaan? 

2. Welke acties onderneemt u om sluiting of faillissement te voorkomen? 
3. Bent u bereid om, gelet op het maatschappelijk belang, noodzakelijke financiële 

investeringen te doen in SRO Huizen B.V. om sluiting van voorzieningen of faillissement 
te voorkomen? 

4. Kunt u toezeggen de raad over alle relevante actuele ontwikkelingen direct te informeren 
en u te verantwoorden over beleid dat u t.a.v. SRO Huizen B.V. voert? 
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ANTWOORD 
1. Sluiting van voorzieningen of faillissement is niet aan de orde. SRO mag het 

energiecontract met Gazprom (met lage tarieven voor gas en elektra) in elk geval voor 
2022 uitdienen.  

2. Op basis van het concept Jaarplan 2023 zijn wij inmiddels in overleg met SRO om te 
bekijken hoe we met de buitensporige kostenstijgingen in de toekomst om moeten gaan. 
In artikel 7.2.2 van de Aandeelhouders- en Samenwerkingsovereenkomst met SRO 
Huizen BV, is vastgelegd dat ‘als mocht blijken dat aanvullende financiering nodig is, 
Partijen in overleg treden over hoe deze financiering tot stand zal komen’.  

3. Naar aanleiding van moties die door verschillende partijen in de Tweede Kamer zijn 
ingediend bij de Algemene Beschouwingen lijkt er een compensatieregeling in de maak 
voor o.a. de zwembaden. Volgens de Vereniging Sport en Gemeenten worden 
gemeenten hier in november verder over geïnformeerd. Wij wachten die informatie af 
voordat wij een besluit zullen nemen over mogelijke aanvullende maatregelen. Overigens 
is faillissement sowieso niet aan de orde, omdat wij in dat geval op zoek moeten naar 
een andere oplossing voor het beheer en de exploitatie van de accommodaties, die zeker 
niet goedkoper zal zijn.   

4. Over o.a. begroting, verantwoording en informatievoorziening zijn in de diverse 
overeenkomsten met SRO Huizen B.V. afspraken gemaakt. Deze afspraken zijn binnen 
de gemeentebegroting vastgelegd in het hoofdstuk Verbonden Partijen en komen wij na. 
Mochten zich tussentijds relevante ontwikkelingen voordoen dan wordt u daar op de 
gebruikelijke wijze via een commissie- dan wel raadsmededeling over geïnformeerd. 

 
CU vraag 14 Verbonden partijen pagina 131-145.  

Bijlage 1 Staat van subsidies en Verbonden partijen en Indirecte subsidies.  
Naar aanleiding van het overzicht hebben wij de volgende vragen: 
1. Wordt de subsidie op jeugdcontributie bibliotheek afgeschaft?  
2. Zo ja, om welke reden? 
3. Trekken we de juiste conclusie als we constateren dat er ca €175.000 op 

jeugdactiviteiten door diverse organisaties wordt bezuinigd? Met daarnaast nog 
bezuinigingen kinderwerk en Jeugd en Gezin.  

4. Zo ja, waarom? Zo nee, waar vinden we die activiteiten dan terug?  
5. Waar komt de sterke stijging in subsidie voor nieuwe evenementen vandaan, om welke 

Initiatieven gaat het?  
6. In hoeverre zou dit verband moeten houden met nieuw beleid? 

 
ANTWOORD 
1.  De subsidie op de jeugdcontributie voor de bibliotheek wordt niet afgeschaft. In 

tegendeel: sinds 1 juli 2022 is het een wettelijke verplichting dat bibliotheken geen 
jeugdcontributie (tot 18 jaar) meer mogen heffen. In het vorige collegeprogramma ‘Vitaal 
en Verbindend 2018-2021’ was opgenomen dat jongeren tot en met 12 jaar een gratis 
bibliotheekpas krijgen. Deze subsidie loopt tot en met 2022. Voor de categorie 13 – 18 
jaar zal de gemeente voor 2022 en 2023 gecompenseerd worden door het Rijk, pas 
recent is bekend geworden voor welk bedrag. Besluitvorming over de voortzetting van 
deze subsidie zal in het najaar plaatsvinden. 

2. Zie antwoord 1. 
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3. Nee dit klopt niet. In 2022 zijn extra incidentele coronamiddelen ontvangen. Die middelen 
zijn voor jeugd gereserveerd voor de realisatie van de nieuwe skatebaan. Hierdoor lijkt er 
in 2023 een bezuiniging te zijn. In 2023 is er weer sprake van een regulier budget 
incidentele jeugdactiviteiten dat gelijk is aan het budget van voor 2022. Er zijn wel wat 
andere wijzigingen bij jeugd: Voor kinderwerk is sprake van een bezuiniging als 
onderdeel van een algehele bezuiniging voor Versa welzijn. Voor Jeugd en gezin, geldt 
normaliter een budget van ca. € 75.000,- voor het uitvoeren van plustaken, lokaal naast 
de reguliere regionale taken. Omdat door corona de middelen voor 2021 niet volledig zijn 
benut, is een deel van het budget doorgeschoven naar 2022. Omdat voor 2023 weer het 
oorspronkelijke budget staat gereserveerd, lijkt er ten onrechte sprake te zijn van een 
bezuiniging.  

4. Zie bij 3.  
5. Het actieplan 2019 – 2022 met daarin de kernevenementen zoals de Huizer Dag, 

Oldtimerfestival en Havendag is afgelopen. Daarom staan deze bedragen voor 2023 
gebundeld onder één noemer voor nieuwe evenementen. Daarmee lijkt het een 
verhoging, maar die bedragen stonden voorheen bij deze evenementen zelf. De 
bedragen komen uit het nieuwe Coalitieakkoord 2023-2026. 

6. Voor de periode 2023 -2026 moeten opnieuw kernevenementen benoemd worden. Het 
terugkomen van de Huizer Dag in enige vorm is daarbij zeker een aandachtspunt, zoals 
door de raad is opgedragen. 

  
 
 
Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 4 Verbonden partijen pagina 131-145.  
Het eigen vermogen van de regio is gestegen met ongeveer 3 miljoen. Het financiële 
resultaat is positief € 929.915. 
1. Is het nodig dat de regio een dusdanig groot Eigen Vermogen nodig heeft? 

ANTWOORD 
1. Het eigen vermogen van de Regio ad € 13.675.000 per 31-12-2021 is een optelsom van 

de algemene reserve (€ 1.199.000), de bestemmingsreserves (€ 11.546.000) en het 
positieve resultaat voor resultaatbestemming (€ 929.915).  

a. Algemene reserve: deze is gelijk gebleven t.o.v. stand 31-12-2020. De algemene 
reserve maakt onderdeel uit van de weerstandscapaciteit. De norm voor de ratio 
weerstandscapaciteit die voor verbonden partijen is vastgesteld, bedraagt 1. De 
ratio weerstandscapaciteit van de Regio bedraagt momenteel echter 0,82.  Dat 
betekent dat de Regio bij het provinciaal toezichtkader matig scoort op dit 
onderdeel.  

b. Bestemmingsreserves: deze zijn toegenomen met € 1.776.000 t.o.v. 31-12-2020. 
De bestemmingsreserves van de Regio hebben een expliciet karakter. De door 
het algemeen bestuur gegeven bestemming kan in deze gevallen niet of 
nauwelijks worden gewijzigd. 

c. Positieve resultaat: In uw raadsvergadering van 30 juni 2022 is de 
resultaatbestemming van dit resultaat als zienswijze aan u voorgelegd. In dit 
voorstel staat opgenomen dat voorgesteld wordt om als resultaatbestemming 
diverse bestemmingsreserves te muteren ter hoogte van € 1.225.378 nadeel, 
waarna een nadelig te bestemmen rekeningresultaat van € 295.460 ontstaat. 
Daarnaast is het overschot van de bestemmingsreserve Bescherming en Opvang 
van € 490.073 gerestitueerd aan gemeenten. 
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PvdA 

PvdA vraag 1 Kerngegevens pagina 9.  
Fysiek structuur. 
1. Kunt u aangeven waar de geraamde stijging van het aantal woningen (83 stuks) 

gebouwd gaan worden? 

ANTWOORD 
1. De cijfers zoals genoemd in de programmabegroting zijn gebaseerd op CBS statistieken. 

Deze cijfers geven de situatie 2021 / 2022 weer. In deze periode zijn m.n. woningen van 
het Lucent project opgeleverd. In de komende jaren verwachten wij oplevering van 
nieuwe woningen aan de Bestevaer (voorheen Silverdome), Kop Oude Haven en aan de 
Oostzijde van de Keucheniusstraat. Daarnaast verwachten we een grote ontwikkeling op 
de locatie Trappenberg. 

 
 
CDA 

CDA vraag 2 Algemeen  
In de begroting wordt uitgegaan van een inflatie van 2%. 
1. Is dit reëel gelet op de huidige cijfers en wat gaat het college ondernemen als dit anders 

uitpakt? 

ANTWOORD 
1. Voor wat betreft de prijsstijging wordt in het raadsvoorstel Programmabegroting 2023, 

waarin ook de septembercirculaire 2022 is verwerkt, voorgesteld om voor 2023 de 
stelpost prijsontwikkeling te verhogen met 3,6%. Op basis van de Macro Economische 
Verkenningen (MEV) 2023 van het CPB wordt voor 2023 namelijk een prijsontwikkeling 
geraamd van 5,9%. In de begroting 2023 is de stelpost prijsontwikkeling van 2,3% 
volledig ingezet om de benodigde prijsverhogingen in de begroting 2023 te kunnen 
opvangen.  

Het opnemen van een extra stelpost prijsontwikkeling 2023 van 3,6% betekent voor 
Huizen een structurele last van € 1.387.000. Deze last wordt gedekt door de hogere 
algemene uitkering uit het Gemeentefonds wat met name het gevolg is van de opwaartse 
bijstelling van de verwachte prijsontwikkeling voor 2023.  

Daarnaast is er voor 2022 nog een stelpost prijsontwikkeling beschikbaar van structureel 
€ 782.000. 

 
CDA vraag 7 Weerstandsvermogen en Risicobeheersing pagina 101.  
Risico-inventarisatie. 
Het risico op een datalek wordt zeer laag ingeschat, 0-10%.  
1. Hoe verhoudt deze lage inschatting zich tot de constatering dat op pagina 133 de wet 

Datalekken als een van de belangrijkste risico's wordt genoemd bij de Veiligheidsregio 
Gooi en Vechtstreek? 
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ANTWOORD 
1.  Dit is het hoogst gekwantificeerde risico becijferd op € 2,12 miljoen, met een kans op 
voordoen van 0-10%, hoe de kans op voordoen door de Veiligheidsregio is ingeschat is niet 
bekend. 
 

CDA vraag 8 Weerstandsvermogen en Risicobeheersing pagina 104.  
Regionale aanbesteding hulpmiddelen WMO. 
De tarieven voor de hulpmiddelen WMO zijn aanzienlijk verhoogd omdat er steeds meer 
maatwerk wordt geleverd, buiten het voorkeurspakket c.q. all-in tarief waardoor de 
leveranciers meer personeel nodig hebben.  
1. In hoeverre is het wenselijk en voor de toekomst houdbaar dat er steeds meer sprake is 

van maatwerk bij de levering van hulpmiddelen?  
2. Zijn er mogelijkheden om de vraag om maatwerk te beperken of wellicht de meerkosten 

te compenseren? 

ANTWOORD 
Het verhogen van de tarieven heeft slechts ten dele te maken met de toename van 
personeelskosten door meer maatwerk buiten het voorkeurspakket. Ook gestegen materiaal- 
en transportkosten en hogere loonkosten spelen een rol bij de gestegen kosten.  
1. Maatwerk buiten het voorkeurspakket werd en wordt geleverd wanneer dat nodig is. Na 

de constatering dat de tarieven deels hoger werden door het leveren van maatwerk, zijn 
de consulenten er extra op gewezen dat we vanuit de Wmo gehouden zijn om de 
goedkoopst adequate voorziening te beschikken, die noodzakelijk is om ervoor te zorgen 
dat een inwoner met een beperking zelfstandigheid behoudt en anderen kan ontmoeten. 
Dit is niet altijd de meest wenselijke oplossing voor een inwoner. 

2. Voor antwoord op het beperken van maatwerk buiten het voorkeurspakket: zie hierboven. 
Voor wat betreft het compenseren van de meerkosten: wanneer een inwoner toch 
maatwerk buiten het voorkeurspakket wenst, zonder dat daar een noodzaak voor is, kan 
deze kiezen voor een pgb. De kosten voor de goedkoopst adequate oplossing worden 
dan vergoed, de rest moet de inwoner zelf bijbetalen. 

 
CDA vraag 9 Weerstandsvermogen en Risicobeheersing pagina 107.  
Ziekteverzuim / kosten inhuur. 
Bij de stelpost inschakeling tijdelijke krachten wordt vermeld dat het budget onder grote druk 
staat en de ervaring in 2022 was dat deze stelpost al in de eerste helft van het jaar was 
gebruikt. Elders in de begroting wordt gesproken over hoog ziekteverzuim, grote dynamiek 
binnen de organisatie door hoge in-, door- en uitstroomcijfers en hoog ziekteverzuim, 
toenemende druk op de organisatie door de invoering van nieuwe wet- en regelgeving 
(rechtmatigheidsbeoordeling, Omgevingswet e.d.). Dit wekt de indruk dat het bedrag wat 
opgenomen is voor deze stelpost niet realistisch is.   
1. In hoeverre is het wenselijk dat er een stelpost in de begroting wordt opgenomen 

waarvan de haalbaarheid  bij voorbaat in twijfel wordt getrokken?  
2. In hoeverre acht het college het haalbaar om binnen het budget te blijven, te voldoen aan 

de wettelijke verplichtingen en de ambities vanuit de gemeente zelf?   
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ANTWOORD 
1.  Gelet op de beperkte middelen die hiervoor beschikbaar zijn is er een noodzaak om 

scherpe keuzes te maken ten aanzien van inzet van ziektevervanging, om zodoende 
binnen de ruimte blijven die de stelpost biedt. Er is in vergelijking met andere gemeenten 
een normaal vervangingsbudget, maar een relatief hoger ziekteverzuim.   

2.  Hierbij verwijzen we naar de BMC-rapportage en de opvolging daarvan. 
 

 
CDA vraag 10 Verbonden partijen pagina 143.  
SRO Huizen B.V. 
Bij de risico’s wordt aangegeven dat SRO wordt geconfronteerd met een sterke kosten 
stijging voor energie, personeel en onderhoud 
1. Hoe realistisch is het dat de hogere energie- en personeelskosten kunnen worden 

opgevangen door kostenbesparingen? 

ANTWOORD 
1. Op basis van het concept Jaarplan 2023 dat SRO heeft ingediend zijn wij hierover in 

overleg met SRO. Naast kostenbesparingen wordt ook gekeken naar verhoging van 
inkomsten. Verder zal het afhangen van de mogelijke compensatie vanuit het Rijk. Naar 
aanleiding van moties die door verschillende partijen in de Tweede Kamer zijn ingediend 
bij de Algemene Beschouwingen lijkt er een compensatieregeling in de maak voor o.a. de 
zwembaden. Volgens de Vereniging Sport en Gemeenten worden gemeenten hier in 
november verder over geïnformeerd. 
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Programma: Algemeen Bestuur en dienstverlening 
 

ChristenUnie 

CU vraag 15 Algemeen  

We missen de aandacht voor bestuurlijke vernieuwing. 
1. Bent u bereid dit als extra punt in de programmabegroting op te nemen? 
In de begroting wordt de MRA nauwelijks benoemd: 
2. Waarom wordt er in de Begroting 2023 met geen woord gerept over de Metropool Regio 

Amsterdam (m.u.v. een bijzin in een bullet op pag. 70) en de effecten daarvan op de 
gemeente Huizen? 

3. Wat kost Huizen de deelname aan de MRA in euro’s en aantal manuren? 
4. Wat krijgt Huizen daarvoor? 
 
ANTWOORD 
1.  Zoals u al constateert hebben wij dat niet gedaan. Wij wachten de discussie in de raad 

hierover af. 
2. De MRA is formeel geen verbonden partij, er is een set samenwerkingsafspraken op 

basis waarvan gezamenlijke beleidsvorming wordt voorbereid. De inbreng van 
gemeenten gaat via de band van de regio's in het MRA-gebied, dus de lokale bijdragen 
zijn verwerkt in de begroting van de regio GV.  

3.  Jaarlijks krijgt u een raadsvoorstel met de jaaragenda en kosten van de MRA. Daarin 
heeft u kunnen lezen dat de bijdrage 1,53 per inwoner is. Het zwaartepunt van de 
beleidsvoorbereiding wordt regionaal gedaan. Lokaal is de bemoeienis marginaal. Het 
aantal manuren kunnen we u, zowel regionaal als lokaal niet geven. 

4. Wat Huizen ervoor krijgt kunt u met een enge of ruime blijk bekijken. Als u het op een 
enge wijze bekijkt dan is dat in termen van euro's op Huizer grondgebied zeer beperkt. 
Als u het breder bekijkt in termen van mobiliteit en infrastructuur dan dient u zich 2 zaken 
te beseffen: (i) spoor, bus en wegen worden buiten de gemeentegrens door anderen 
betaald en gepland. En via de MRA kunnen we daar invloed op uitoefenen. In ons eentje 
kan dat niet en (ii) investeringsbeslissingen voor grootschalige infrastructuur kosten 
tenminste 10 jaar voorbereidingstijd. Als we als regio daarin niet participeren, dan kunnen 
we in de realisatiefase geen wijziging van beleid meer doorvoeren. Verbreding van de 
A1, A27 en intercityverbindingen van de NS zijn goede voorbeelden van belangen die we 
als regio in de MRA bespreken. 

 
 
CU vraag 16 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4  

Bij punt 4 benoemt de nieuwe RSA, waarin u uitgaat van de benoemde onderdelen 
duurzaamheid, mobiliteit en werkgelegenheid. Na vaststelling van het coalitieakkoord is 
recent een inspirerend Regiocongres als start van het proces RSA geweest. 
1. Welke extra onderdelen ziet u als mogelijkheid in de RSA? 
2. Is er ook ruimte voor een programma zoals ‘Doorbraak’, als gepresenteerd tijdens het 

Regiocongres? 
 
ANTWOORD 
1 en 2. Dat betreft een politieke keuze. Graag vernemen we hierover het standpunt c.q. 
koers van de raad. De RSA is immers van u. In de raadsvergadering van december a.s. ligt 
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een raadsvoorstel inzake een zienswijze m.b.t. de startnotitie voor de nieuwe RSA ter 
behandeling voor 
 

Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 1 Algemene doelstellingen  
Het Informatiebeleid 2017-2020 is oud en het Strategisch Informatiebeveiligingsbeleid 2020-
2022 loopt dit jaar af.  
1. Wanneer volgt het nieuwe Informatiebeleid en het nieuwe Strategisch 

Informatiebeveiligingsbeleid?  
 
ANTWOORD  
1. Vernieuwing van het informatiebeleid heeft nog niet plaatsgevonden mede vanwege 

langdurig ziekteverzuim binnen het iTeam. Het informatiebeveiligingsbeleid wordt eind 
2022, begin 2023 vernieuwd. Dat heeft mede te maken met een nieuwe norm van 
Logius, die eerder dit jaar is ingegaan. 

 
 

PvdA 

PvdA vraag 2 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.  
Burgerparticipatie. 
U zegt dat er niet voorzien is in de benodigde capaciteit en middelen in het 
collegeprogramma.  
1. Hoe gaat u dat oplossen?  
2. Kan dat niet meegenomen worden in de extra middelen die zijn beschikbaar gesteld voor 

het versterken van de formatie? 
3. In welke mate wordt daarbij de participatieladder toegepast? 

 
ANTWOORD 
1. Oplossing nemen wij mee in de extra middelen die beschikbaar zijn gesteld voor het 

versterken van de formatie. 
2. Ja 
3. De participatieladder wordt toegepast om aan de hand van een aantal criteria te bepalen 

welk niveau van participatie geschikt is voor een inhoudelijk participatievraagstuk. De 
participatieladder is niet bedoeld om capaciteit en middelen te bepalen in de zin zoals het 
hier wordt gevraagd.     
 

PvdA vraag 3 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.3.  
Goede communicatie met innovatieve middelen is van groot belang in dit tijdperk, hoe eerder 
dat aangepakt wordt, hoe beter. Bijvoorbeeld is onze gemeentelijke website nog steeds niet 
erg toegankelijk vergeleken met andere gemeenten.  
1. Kunt u dat meenemen in het toegezegde voorstel?  
2. Wanneer kunnen we dit voorstel verwachten?  
3. En komt er ook een planning van de wijkavonden? 
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ANTWOORD 
1. Toegankelijkheid van onze websites zit niet in dit voorstel. Dat is een continu traject.  

Onze websites beschikken over toegankelijkheidsverklaringen. Om die te behouden en 
de status daarvan te verhogen doen wij onderzoek, gebruikerstesten, training enzovoort. 
Zie: www.huizen.nl/toegankelijkheid.   

2. De komende tijd gaan we ons richten op een behoeftepeiling onder inwoners, 
ondernemers, instellingen. Zo krijgen we inzicht in de behoefte en voorkeur voor 
middelen. Na het ophalen van dit actuele beeld, volgt een plan (eerste helft 2023).    

3. Ja 
 

PvdA vraag 4 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 2.1.   
In het kader van meer transparantie richting inwoners.  
1. Is het college bereid om een pagina op de website toe te voegen met een overzicht van 

moties en amendementen, inclusief het stemgedrag van de partijen? 
 
ANTWOORD 
1. De gemeenteraad heeft een eigen website: www.gemeenteraadhuizen.nl die beheerd 

wordt door de raadsgriffie. Op die pagina “Vergaderstukken” van die site vindt u 
bovenaan onder het tabblad “Documenten” onder meer ook de vermeldingen 
“amendementen” en “moties”. Zoals u bekend worden alle tijdens een raadsvergadering 
ingediende moties en amendementen door de griffie nog tijdens de vergadering aan de 
betreffende agendapunten toegevoegd. Het digitaal vergadersysteem zorgt er vervolgens 
automatisch voor dat die amendementen en moties ook worden toegevoegd aan de 
betreffende onderdelen bij “Documenten” op de webpagina met de vergaderstukken. Op 
die plaats worden tot nu toe de moties en amendementen weergegeven zoals die zijn 
ingediend. Daaruit blijkt niet wat het stemgedrag van fracties is geweest. Na de 
raadsvergadering wordt door de griffier altijd een besluitblad opgemaakt, onder meer ook 
voor de in een raadsvergadering behandelde moties en amendementen. Daaruit blijkt 
zowel wat het besluit is over de moties of amendement als het stemgedrag van de 
fracties. De griffie zal ervoor zorg dragen dat deze besluitbladen ook worden toegevoegd 
aan de moties en amendementen zoals die ook te vinden zijn onder het tabblad 
“Documenten” op de webpagina met vergaderstukken van raad en commissies. 

 
PvdA vraag 5 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.2.  
Nota Burgerparticipatie. 
1. Wanneer komt de nota over burgerparticipatie naar de raad, die lag toch al klaar in de 

vorige collegeperiode?    
2. En wanneer wordt het verzoek van de Dorpsraad weer op de agenda gezet? 
  
ANTWOORD 
1. Deze nota wordt op dit moment op onderdelen aangepast en daarna voorgelegd aan 

college en raad. Laatste kwartaal 2022.  
2. Wij hebben binnenkort een gesprek met de Dorpsraad. Middels een Mededeling zult u 

over de uitkomst van dit gesprek worden geïnformeerd.         
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PvdA vraag 6 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
RSA 
1. We missen in de nieuwe RSA het onderdeel woningbouw. Heeft dat niet de hoogste 

prioriteit, zowel lokaal als regionaal? 

ANTWOORD 
1. De startnotitie voor de nieuwe RSA ligt thans ter bestudering voor waarbij aan de raad 

een voorstel zal worden gedaan in zijn vergadering van 15 december as.; in dat kader 
kan door uw raad worden bezien of/welke bijsturing van de nieuwe RSA gewenst is. 
Overigens is in de startnotitie op pagina 7 onder het item bouwen en wonen aangegeven 
dat er een nieuwe woondeal zal komen. 
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Programma: Openbare orde en veiligheid  
 
ChristenUnie 

CU vraag 17 Algemeen  

De afgelopen maanden zijn we geconfronteerd met vormen van criminele intimidatie aan de 
Roef. Te verwachten valt dat dergelijke situaties zich vaker voor zullen doen. 
1. Gaat u deze vorm van bedreiging van openbare orde en veiligheid een plek in de 

Kadernota geven?  
2. Kunt u dan ook aandacht schenken aan de wijze waarop een buurt weer zo snel mogelijk 

terug naar ‘normaal’ kan. 
 
ANTWOORD 
1. In de nieuwe Kadernota Integraal Veiligheidsbeleid is een van de prioritaire thema's 

Aanpak Ondermijning. Vanuit de meer preventieve rol die de gemeente in de 
veiligheidsketen heeft, zullen wij aandacht besteden aan hoe om te gaan met dergelijke 
criminele fenomenen. 

2. Per voorkomende individuele casus zullen wij met scenario's werken waarvan terugkeer 
naar de normale situatie deel zal uitmaken.  

CU vraag 18 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1.  

1. De Kadernota wordt in Q1 2023 vastgesteld, op welke wijze wordt de raad in het proces 
van totstandkoming van deze nota betrokken? 

2. Kunt u concreet maken wat u gaat doen om het lage gevoel van veiligheid bij 
jongeren/jongvolwassenen te verhogen? 

 
ANTWOORD 
1. De commissie ABM is over het proces van totstandkoming van het IVP geïnformeerd in 

juni. In de oktober-vergadering van ABM vindt een uitgebreide inhoudelijke discussie 
plaats over de verdere inhoud van het nieuwe Integraal Veiligheidsplan 2023-2026.   

2. Allereerst met jongeren en jongvolwassenen in gesprek te gaan, bijv. via het 
Jongerenpanel, scholen, bij sportclubs of buiten om beter zicht te krijgen op de 
omstandigheden waaronder jongeren/jongvolwassenen zich onveiliger voelen en in 
gezamenlijkheid met hen te bepalen op welke wijze deze omstandigheden verbeterd 
zouden kunnen worden. Dit wordt uiteraard verder uitgewerkt in het 
uitvoeringsprogramma veiligheid.   

 
 
Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 2 Algemene doelstelling  
Het Organisatieplan Bevolkingszorg 2013. 
1. Zelfde vraag mede gelet op de pandemie, zou dit een aanpassing noodzakelijk maken? 
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ANTWOORD 
1. Het organisatieplan Bevolkingszorg is aan herziening toe. In het herziene plan zullen de 

effecten van een pandemie zeker worden meegenomen.  
 

PvdA 

PvdA vraag 7 Algemene doelstelling  
Kadernota Integraal Veiligheidsbeleid 2023-2026. 
1. Komt in de kadernota ook de aanpak “verward gedrag” aan de orde? Waar zich dit 

(geregeld) voordoet, is de impact op het veiligheidsgevoel van omwonenden groot. 
2. Idem voor de aanpak van drugsoverlast. Hoe wordt dat gemonitord dan wel bestreden? 
 
ANTWOORD 
1.  Het is ons bekend dat de impact van onbegrepen gedrag op de (woon)omgeving groot 

kan zijn. Daarom werken wij in Huizen al met een integrale aanpak vanuit sociaal domein 
(interventieteam) en veiligheidsdomein. Zoals in de programmabegroting genoemd is een 
van de thema's in het nieuwe Integraal Veiligheidsplan, zorg en veiligheid. Hierin zal de 
aanpak van personen met onbegrepen gedrag ook een plaats krijgen. Uitwerking hiervan 
vindt plaats in het Uitvoeringsprogramma.  

2. Drugsoverlast is een vorm van overlast die zich kan voordoen als onbegrepen gedrag, 
woonoverlast of bijv. overlast op straat. Monitoring gebeurt via politiemeldingen, MOR-
meldingen of woonoverlast-meldingen. Ook deze vorm van overlast zal worden 
meegenomen in het uitvoeringsprogramma veiligheid binnen het thema Veerkrachtige 
wijken/Veilige woon- en leefomgeving. 
 

 

SGP 

SGP vraag 1 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 1.  
Kadernota Integraal Veiligheidsbeleid. 
“Hierbij is er extra aandacht voor een integrale aanpak…in samenspraak met bewoners, 
BPV’s, dorpsraad, ondernemingsverenigingen: planvorming vanaf de basis.”  
1. Op welke wijze en momenten gaat u in gesprek met de genoemde actoren? 

“Extra inspanningen moeten erop gericht zijn om jongeren hierbij actief te betrekken.” 
2. Wat geeft u aanleiding specifiek jongeren hierbij te betrekken? 
3. Hoe gaat u dat doen?  
4. Om welke (groepen) jongeren gaat het dan?  
5. En wat beoogd u hiermee precies? 
 
“De nadruk ligt hierbij op veiligheidsgevoel van de jongeren/jongvolwassenen.” 
6. Wat geeft u nu de indruk dat vooral het veiligheidsgevoel van jongeren/jongvolwassenen 

versterkt moet worden?  
7. Behoeft het veiligheidsgevoel van andere leeftijdscategorieën geen versterking dan? 
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ANTWOORD 
1. Dit wordt uitgewerkt in het uitvoeringsprogramma veiligheid dat in Q1 2023 door het 

college wordt vastgesteld.  
2. Zoals in de tekst van de programmabegroting (Ontwikkelingen en Knelpunten) is 

opgenomen hebben jongeren/jongvolwassenen in de veiligheidsenquete aangegeven dat 
zij zich minder veilig voelen dan oudere bevolkingsgroepen. Dit is aanleiding om jongeren 
meer te betrekken bij veiligheidsvraagstukken.   

3. O.a. door met jongeren en jongvolwassenen in gesprek te gaan bijv. via het 
Jongerenpanel, scholen, bij sportclubs of buiten. Dit wordt uiteraard verder uitgewerkt in 
het uitvoeringsprogramma veiligheid.  

4. Dit is niet precies bekend. Dat zal nader moeten worden uitgezocht. 
5. Beter zicht krijgen op de omstandigheden waaronder jongeren/jongvolwassenen zich 

onveiliger voelen en in gezamenlijkheid met hen bepalen op welke wijze deze 
omstandigheden verbeterd zouden kunnen worden. 

6. Zie antwoord op vraag 2.  
7. Jongeren/jongvolwassenen geven een veel lagere score aan op veiligheidsgevoel dan de 

35-plus groepen. Die scoren al zo hoog dat voor die groepen bestendiging van het hoge 
veiligheidsgevoel al veel inspanning zal vergen c.q. versterking (verdere verhoging van 
het veiligheidsgevoel) een onhaalbaar doel wordt. 

 
SGP vraag 2 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.  
VRGV. 
“Het voorkomen van onveiligheid en het bijdragen aan een redzame samenleving…” 
1. Welk effect heeft de toename van vergrijzing en ontgroening op de bevordering van 

zelfredzaamheid?  
2. En op welke wijze gaat u dat compenseren? 
 
ANTWOORD 
1. Het voorkomen van onveiligheid en het bijdragen aan een redzame samenleving zijn 

doelen in de programmabegroting van de VRGV. De vragen over effecten van vergrijzing 
en ontgroening alsmede over een eventuele compensatie hebben wij neergelegd bij de 
VRGV. Het antwoord op deze vragen wordt nagezonden. 

2. Zie vraag 1.  
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Programma: Beheer en inrichting openbare ruimte 

ChristenUnie 

CU vraag 19 Algemeen  

Nationaal Deltaplan Ruimtelijke Adaptatie (2018) stelt dat vanaf 2020 plannen 
klimaatverandering bij moeten betrekken, maar er wordt nu pas beleid gemaakt.  
1. Waarom wordt dit nu pas opgepakt?  
 
ANTWOORD 
1. Klimaatadaptatieve maatregelen zijn al enige jaren een aandachtspunt bij het beheer en 

de inrichting van de openbare ruimte, met name op uitvoerend niveau. Nieuw is dat het 
college deze opgave op een meer beleidsmatige en planmatige wijze wil oppakken.  

CU vraag 20 Prestaties reguliere taken punt 1.  

U geeft aan het project Landtong voor te bereiden. 
1. Wat zijn de plannen met de Landtong? 
 
ANTWOORD 
1. Zoals bekend heeft de eigenaar van voormalig hotel Newport een initiatief bij de 

gemeente voorgelegd voor de invulling het bestaande pand als ook het aansluitende 
gebied. Bezien wordt of dit aansluit bij punt 3.7.4. in het collegeakkoord 2022 – 2026. 
Besluitvorming moet hierover nog plaatsvinden. 

 
 
PvdA 

PvdA vraag 9 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 1.  
Projecten Openbare ruimte. 
Vergroening 
Hier wordt gesproken over meekoppelkansen voor vergroening van de wijken. Wat als er 
geen projecten zijn in een bepaalde wijk of gebied, dan kan er dus niet gekoppeld worden.  
Wij denken bijvoorbeeld aan de kades van de Oost en Westkade. 
1. Hoe gaat daar de vergroening gebeuren? 

Nieuw Bussummerweg 
2. Waarom nog meer overleg over de Nieuw Bussummerweg?  
3. Kan het college niet een heldere keuze maken en die meedelen aan de bewoners? Dan 

is er tenminste duidelijkheid.  
4. En is de mogelijkheid van kleiner blijvende, hittebestendige bomen overwogen? 
 
ANTWOORD 
1. We schrijven in de begroting 2023 dat we kijken naar meekoppelkansen: wanneer er 

groot onderhoud aan infrastructuur wordt uitgevoerd worden ook de mogelijkheden voor 
vergroening bekeken. Voor de Oost- en Westkade zijn nog geen concrete plannen voor 
2023. 
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2. Eerdere participatieronden leverden goede ideeën en suggesties op. Deze ideeën en 
suggesties verwerken we in een voorstel, dat we aan betrokkenen voorleggen.  

3. Zoals we in de begroting 2023 schrijven bereiden we in 2023 een voorstel voor. Dit 
voorstel biedt inzicht in de impact van de te maken keuzen en de financiering hiervan. 

4. In het voorstel wat in 2023 zal worden voorgelegd, zullen meerdere overwegingen 
worden meegenomen. 

 
PvdA vraag 10 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 4.  
Groen en bomen. 
Herplantplicht met in acht neming van het verloren gegane bladvolume vraagt om 
verduidelijking.  
1. Hoe ziet het college dat?  
2. Als er bijvoorbeeld een oude beuk vervangen moet worden vanwege ouderdom of ziekte, 

kan er toch nooit een boom van gelijke omvang geplant worden? 
 
ANTWOORD 
1 en 2. We schrijven in de begroting 2023 dat we na het zomerreces 2023 het nieuwe 
bomenbeleidsplan aan de gemeenteraad voorleggen. Daarin bieden we duidelijkheid over 
herplantplicht. 

 

SGP 

SGP vraag 3 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.  
Projecten Openbare ruimte. 
Stad en Lande. 
Begin 2023 leggen we verschillende scenario’s (Stad en Lande) voor aan de gemeenteraad. 
Deze zijn voorzien van korte en lange termijn impact en bijbehorende kosten. 
1. Zullen deze scenario’s worden ontwikkeld binnen de bestaande budgetten?  
2. Op welke wijze denkt u eventuele meerkosten te dekken vanuit reserves of op basis van 

nieuw voor oud beleid? 

Zomerkade. 
De tweede fase Zomerkade, de zone tussen de landtong en de huidige vernieuwde 
Zomerkade, wordt conform de kustvisie ontworpen en ontwikkeld. 
3. Op welke wijze wordt het huidige stuk ruige natuur ontwikkeld?  
4. En welke uitgangspunten ten aanzien van biodiversiteit en behoud van diersoorten 

hanteert u hierbij?  
5. Denk u in dit stadium ook aan het ontwikkelen van recreatiebungelows?  
6. Op welke moment gaat u omwonenden en andere actoren betrekken bij de planvorm? 
 

Nieuw Bussummerweg. 
In overleg met de bewoners van de Nieuwe Bussummerweg zal nader worden bezien hoe 
omgegaan kan worden met de uitkomsten van het doorlopen participatietraject. 
7. Komt u met verschillende concrete scenario’s die gefaseerd uitgevoerd kunnen worden, 

waaruit door de raad een keuze kan worden gemaakt of geeft u alleen inzicht in kosten? 
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8. En wordt een en ander vanwege de hoogte van de kosten naar de toekomst 
doorgeschoven? 

 

ANTWOORD 
1. Zoals we in de begroting schrijven leggen we begin 2023 verschillende scenario’s voor 

aan de gemeenteraad, voorzien van impact en kosten.  
2. Zie antwoord op vraag 1. 
3. De ontwikkeling hiervan maakt uit van de planvorming die voortgezet zal worden op het 

moment dat een projectleider is aangesteld. Zoals we in de begroting 2023 schrijven 
bereiden we het project Landtong in 2023 voor. 

4. Zoals we in de begroting 2023 schrijven bereiden we het project Landtong in 2023 voor.  
5. Zie antwoord op vraag 4. 
6. De wijze waarop de participatie met omwonenden gaat plaatsvinden is onderdeel van het 

projectplan dat zal worden opgesteld voor dit deel van de Kustvisie op het moment dat er 
een projectleider is aangesteld. Zoals we in de begroting 2023 schrijven bereiden we het 
project Landtong in 2023 voor. 

7. Zoals we in de begroting 2023 schrijven bereiden we in 2023 een voorstel voor. Dit 
voorstel biedt inzicht in de impact van de te maken keuzen en de financiering hiervan.  

8. Zie antwoord op vraag 7. 
 
SGP vraag 4 Bestuurlijke prestaties en beoogd maatschappelijk effect punt 2.  
Verkeer en vervoer. 
Mobiliteitsplan. 
“De uitvoering van het mobiliteitsplan wordt, …, voortvarend ter hand genomen.” 
1. U verwijst alleen naar de PenC-cyclus, wanneer wordt nu eindelijk ‘voortvarend’ de 

aanwijsbaar onveilige fietsstraat aangepakt? 

Motie alle-richtingen-tegelijk-groen. 
“In 2023 komt er een advies over gelijktijdig groen voor fietsverkeer en de effecten hierop 
voor gemotoriseerd verkeer. De uitkomsten van participatie maken onderdeel uit van het 
advies.” 
2. De kruispunten Crasiloseweg- Nieuwe Bussummerweg en Crailoseweg-Naarderstraat 

kennen nu beide gelijktijdig groen voor fietsverkeer waarom is hiervoor aanvullend 
onderzoek nodig?  

3. Wie wil u hierover laten participeren?  
4. Op welke wijze gaat u het initiatief – dat betrekking heeft op het schuin oversteken van 

het kruispunt (Alle richtingen gelijktijdig groen)- vanuit de gemeenteraad concreet vorm 
geven zodat het ook gerealiseerd kan worden? 

 
 
Parkeerbeleid. 
“In 2023 leggen we voorstel voor een geactualiseerd parkeerbeleid(inclusief een 
parkeernormennota) aan de gemeenteraad voor.” 
5. Heeft dit voorstel betrekking op de invoering van betaald parkeren?  
6. Bent u verder voornemens voor straten met veel parkeerdruk – zoals de Zomerkade – 

met een vergunningenstelsel voor bewoners te gaan werken?  
7. Of heeft de nota alleen betrekking op het gericht verlagen van de geldende 

parkeernormen in buurten en straten waar dat mogelijk is? 
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ANTWOORD 
1. Het Mobiliteitsplan is door de gemeenteraad in 2020 vastgesteld. Daarin is een aantal 

quick wins en korte termijn maatregelen (te realiseren binnen circa 5 jaren) opgenomen. 
Hier gaan we voortvarend mee aan de slag. 

2. Er komt geen nieuw onderzoek naar gelijktijdig groen. Wat er wel komt zijn twee 
onderzoeken: 

- Er volgt een aanvullend advies waarin wordt gekeken naar een infrastructurele 
optimalisatie van het kruispunt. 

- Voor de Nieuwe Bussummerweg wordt gekeken naar de verkeersstromen en de 
effect op de kruising met de Crailoseweg. 

De uitkomsten van beide onderzoeken hebben mogelijk effect op het gelijktijdig groen 
voor de fietser.  

3. Bij het uitbrengen van het advies zullen we in ieder geval de opvattingen van de 
Fietsersbond, de hulpdiensten en Transdev (openbaar vervoer) betrekken.  

4. Zoals we in de begroting schrijven komen we in 2023 met een advies over gelijktijdig 
groen voor de kruispunten Crailoseweg – Nieuwe Bussummerweg en Crailoseweg – 
Naarderstraat. Hiermee geven we uitvoering aan motie M3 van 1 juli 2020.  

5. Zoals we in de begroting 2023 schrijven leggen we in 2023 een voorstel voor een 
geactualiseerd parkeerbeleid voor aan de gemeenteraad. Over de inhoud hiervan valt nu 
nog niets te zeggen.  

6. Zie antwoord op vraag 5. 
7. Zie antwoord op vraag 5. 
 
SGP vraag 5 Prestaties bestuurlijke prestaties punt 4.  
Groen en bomen. 
“Na het zomerreces 2023 bieden we het Bomenbeleidsplan ter vaststelling aan de 
gemeenteraad aan.” 
1. Op basis waarvan stelt u dit bomenbeleidsplan op en welke criteria hanteert u hierbij? 
2. Ligt hier eerder beleid aan ten grondslag of een evaluatie van eerder gevoerd beleid?  
3. Op welke wijze worden inwoners en gemeenteraad hierbij betrokken? 
 
ANTWOORD 
1. Bij het formuleren van criteria zullen we de gemeenteraad, vanuit de kaderstellende taak, 

betrekken. Verder spreken we met in- en externe partijen. 
2. Ervaringen met het tot nu toe gevoerde bomenbeleid nemen we mee in het 

Bomenbeleidsplan dat we na het zomerreces 2023 aan u voorleggen.    
3. Bij het formuleren van criteria zullen we de gemeenteraad, vanuit de kaderstellende taak, 

betrekken. Verder spreken we met in- en externe partijen, waaronder inwoners.  
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Programma: Sociale infrastructuur 
 
ChristenUnie 

CU vraag 21 Algemeen  

We missen in dit hoofdstuk het jongerenplatform.  
1. Welke ambities en prioriteiten heeft u met het jongerenplatform?  
2. Hoe staat het met het lokaal preventie akkoord?  

ANTWOORD 
1. Zoals in het huidige coalitieakkoord staat beschreven, dient het jongerenpanel een 

belangrijk rol te krijgen in het beleid dat voor jongeren belangrijk is. Samen met jongeren 
wordt gekeken waar behoefte aan is en wat er bij de jeugd leeft. Het jongerenpanel heeft 
de rol van het geven van gevraagd advies, namelijk op welk beleid en onderwerpen wil 
de gemeente het perspectief van jongeren meenemen. Maar ook ongevraagd advies: wat 
vinden zij belangrijk voor Huizen, en wat signaleren zij in hun leefomgeving en bij 
leeftijdgenoten waar de gemeente iets aan zou kunnen doen. Het luisteren naar en 
acteren op de behoefte van jongeren is ontzettend belangrijk in een gemeente als Huizen 
waarin het aandeel jongeren daalt. Ook voor jongeren moet Huizen een aantrekkelijke 
gemeente zijn om te wonen. 

2. In het derde kwartaal 2022 is een lokaal plan van aanpak gemaakt in samenwerking met 
lokale partijen. Lokale speerpunten zijn gezond gewicht en bewegen bij senioren en 
jongeren, en valpreventie. De andere ambities van het nationale preventieakkoord zijn 
het terugdringen van het gebruik van alcohol, drugs en roken. Deze worden in Huizen al 
opgepakt met programma’s die al lopen onder regionale coördinatie van de GGD. Met 
het bekend worden van de voorzetting van de Rijksmiddelen van het preventieakkoord in 
de komende jaren, wordt op dit moment het plan van aanpak geactualiseerd. Voor 2023 
is bij VWS een subsidie aangevraagd zodat we bestaand beleid kunnen continueren. 

 

CU vraag 22 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.1.  

Zicht op subsidies. 
Dit betreft louter subsidies voor culturele instellingen en activiteiten. 
1. Bent u met ons van mening dat evenementen eveneens onder dit punt thuishoren?  
2. Zo nee, waar gaat u evenementensubsidies dan wel opnemen?  
 
ANTWOORD 
1. Het rekenkameronderzoek ‘Zicht op Subsidies’ heeft inderdaad niet alleen betrekking 

culturele subsidies, maar op alle incidentele subsidies door niet-professionals, zoals 
sport, evenementen, recreatie etc., zoals ook benoemd in het onderzoek. De reden 
waarom het onderzoek genoemd wordt bij de ontwikkelingen bij de cultuurnota, is omdat 
de uitvoering van de aanbevelingen ook ten goede zal komen aan de genoemde ambitie 
‘bestaande en nieuwe culturele activiteiten stimuleren en faciliteren en het subsidiebeleid 
transparant en inzichtelijk maken’ in de cultuurnota. 

2. Zie het antwoord bij 1.     
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CU vraag 23 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.5.  

Dynamic Arts. 
U benoemt de stichting Dynamic Arts als organisator van het festival Summer Sickness. 
1. Deelt u onze mening dat het hier een vorm van nieuw beleid betreft waarvoor een 

subsidieaanvraag moet worden ingediend, in lijn met de aanvragen onder Nieuw Beleid? 
2. Zo nee, waarom niet? 
 
ANTWOORD 
1. Nee. 
2. Vanuit ambitie 5 uit de cultuurnota (Jeugd en jongeren in contact laten komen met 

cultuur) is de stichting Dynamic Arts – die veel ervaring heeft met jongeren in contact 
brengen met cultuur - gevraagd om iets te organiseren. Zij hebben daarop het Beat Star 
Festival op 8 oktober georganiseerd. Het budget dat beschikbaar is vanuit de cultuurnota 
betreft incidentele middelen zolang de cultuurnota loopt. De Algemene 
Subsidieverordening 2019 laat toe dat er twee keer incidentele subsidie voor dezelfde 
activiteit kan worden gegeven. Mocht het festival een succes zijn, dan kan Dynamic Arts 
hier nogmaals – bij beschikbaar budget – een incidentele subsidie voor krijgen. Bij een 
derde keer zou dit een structureel karakter krijgen en zou er inderdaad in lijn met de 
aanvragen onder Nieuw Beleid een subsidieaanvraag voor structurele subsidie moeten 
worden ingediend.  

   
 
CU vraag 24 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 3.  

We missen de plannen voor een clusterschool Tweemaster/Rehoboth. 
1. Waarom staat deze ontwikkeling niet in de begroting opgenomen? 
 
ANTWOORD 
1. In de raadsvergadering van 28 oktober 2021 (Herschikking welzijnslocaties ten behoeve 

van nieuwbouw wijkcentrum Draaikom) heeft u expliciet besloten om in 2022 een besluit 
te nemen over de Clusterschool Koers. Dit besluit zal in de raadscyclus van december 
aan uw raad worden voorgelegd, zodat het valt in 2022.  

 
 
CU vraag 24 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 6.  
 
Buurtsportcoaches. 
1. Wat wil het college zelf met de buurtsportcoaches, los van het wel of niet beschikbaar 

zijn van een rijksregeling?  
2. Vindt u het voldoende belangrijk om er als gemeente zelf invulling aan te geven mocht er 

geen financiering vanuit het Rijk zijn? 
 
ANTWOORD 
1. Het college is van mening dat de buurtsportcoaches zorgen voor samenwerking en 

verbinding in de gemeente en het buurtsportcoachprogramma in belangrijke mate 
bijdraagt aan het sporten en bewegen van groepen die dit niet vanzelfsprekend doen. 
Met dit uitgangspunt wil het college de regeling voortzetten, mits voldoende middelen 
beschikbaar zijn. De wijze waarop de nieuwe regeling inhoudelijk vorm krijgt is mede 
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afhankelijk van de resultaten van de evaluatie van de huidige regeling, die eind 
2022/begin 2023 plaatsvindt.  

2. Vanuit het collegeprogramma wordt jaarlijks € 110.000 beschikbaar gesteld voor 
uitvoering van de nieuwe regeling als cofinanciering. Mocht de Rijksregeling komen te 
vervallen, wat overigens niet de verwachting is, dan zal op basis van de beschikbare 
middelen op dat moment een nieuwe afweging worden gemaakt. 

 

PvdA vraag 8 Algemene doelstelling  

Dierenwelzijnsbeleid 2008.  

1. Waarom duurt het zolang voor er een update komt van de nota Dierenwelzijn? De oude 
stamt al uit 2008 en is al lang aan vervanging toe.  

ANTWOORD  

1. In de vorige collegeperiode is, gelet op prioritering binnen de beschikbare ambtelijke 
capaciteit, besloten om het dierenwelzijnsbeleid niet te actualiseren. Op basis van de in 
2008 geformuleerde uitgangspunten hebben zich de afgelopen periode geen 
noemenswaardige knelpunten voorgedaan. In deze collegeperiode wordt het 
dierenwelzijnsbeleid geactualiseerd.  

 
 
Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 3 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Onderzoek VMBO basis/kader school in Huizen. 
1. Wanneer wordt onderzoek opgeleverd? 
 
ANTWOORD 
1. De verwachting is het tweede kwartaal van 2023.  
 
 
 
PvdA 

PvdA vraag 11 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3.  
Bibliotheek. 
1. Ziet het college iets in de mogelijkheid om de bibliotheek voor de komende winterperiode, 

te promoten als “third place” ? Een warme en behaaglijke plek om te werken of studeren 
of een krantje te lezen? Met de komende koude, zou dit voor een aantal inwoners een 
goed alternatief voor een koud huis kunnen zijn voor een aantal uren per dag. Daarmee 
zou de bibliotheek haar maatschappelijke rol nog beter kunnen vervullen. 

ANTWOORD 
1. De bibliotheek zet er zelf al in op dat zij steeds meer de rol van een “third place” krijgt 

waar inwoners niet alleen voor het lenen van boeken naar toe komen. Op dit moment 
kunnen inwoners bijvoorbeeld al terecht voor informatie over maatschappelijke zaken, ze 
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kunnen er de krant lezen, scholieren en studenten kunnen er studeren, en ZZP’ers zijn er 
aan het werk. Ook kan men er culturele activiteiten bijwonen. 

 
 
PvdA vraag 12 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Onderzoek VMBO basis/kader school in Huizen. 
1. Kunt u al aangeven wanneer het onderzoek naar de VMBO-school klaar is?  
2. En heeft het college dan al een locatie in gedachten? 

ANTWOORD 
1. De verwachting is het tweede kwartaal van 2023.  
2. Het onderzoek zal zich richten op de vraag of het mogelijk is dit onderwijsprofiel binnen 

Huizen te gaan aanbieden. In eerste instantie wordt hierbij vooral gekeken naar 
leerlingpopulatie en beschikbare middelen.  

 
 
PvdA vraag 13 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 5.  
Nationaal programma onderwijs. 
1. Kan het college aangeven of er gebruik is gemaakt van de middelen voor het bestrijden 

van leerachterstanden door Corona?  
2. En zo niet, wat gebeurt er dan met deze middelen? 

ANTWOORD 
1. Over de besteding van de NPO middelen zijn met het onderwijs afspraken gemaakt. 

Meerdere trajecten gerelateerd aan de thema's preventie verzuim, cultuur, sport, 
netwerkbijeenkomsten lopen.  

2. De bestedingstermijn voor NPO middelen is met 2 jaar verlengd (tot en met schooljaar 
2024-2025) waardoor er meer tijd is om de NPO middelen te besteden. Mocht blijken dat 
het budget niet volledig wordt uitgegeven, vloeit het weer terug naar het Ministerie van 
OCW. 

 
 
PvdA vraag 14 Ontwikkelingen en knelpunten punt 6.  
Buurtsportcoaches. 
1. Komt er in de nieuwe sportnota en de speelruimte-nota ook speciale aandacht voor 

sporten met een beperking? 

ANTWOORD 
1. Net als in de huidige uitgangspunten zal ook in de nieuwe nota’s aandacht zijn voor 

sporten en bewegen voor mensen met een beperking 
 
 

  
CDA 

 
CDA vraag 3 Algemeen  
De gestegen energieprijzen kunnen ook effect hebben op clubs en verenigingen binnen onze 
gemeente met als mogelijk gevolg, forse stijging van de bijdrage voor het lidmaatschap en 
het afhaken van leden. 
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1. Weet het college of en in welke mate dit speelt bij clubs en verenigingen in de gemeente 
Huizen? 

2. Wat zijn de mogelijkheden voor het college om clubs die in de problemen komen 
tegemoet te komen? 

ANTWOORD 
1. Clubs en verenigingen met een eigen accommodatie krijgen allen te maken met de 

gestegen energieprijzen. In welke mate dit het geval is hangt af van het moment van 
aflopen van het huidige energiecontract, het gebruik van de verenigingsaccommodatie, 
de veldverlichting etc. Wij hebben daar op dit moment nog geen concreet inzicht in. 
Huren en gebruiksvergoedingen voor clubs en verenigingen die gebruik maken van een 
gemeentelijke accommodatie worden voor 2023 geïndexeerd met een prijsindex van 
1,8% conform de Nota van Uitgangspunten. Met SRO zijn we zoals eerder vermeld nog 
in gesprek over het Jaarplan 2023 en de door te berekenen huurindex.  

2. Net als voor particulieren gaat het prijsplafond voor gas en elektra ook gelden voor 
sportverenigingen. Daarnaast is het in eerste instantie aan de clubs om te kijken naar 
eigen energiebesparingsmogelijkheden; energieleveranciers en intermediairs zoals 
Sportstroom kunnen hen daarbij helpen. Als college zullen wij onze sportverenigingen zo 
goed mogelijk informeren over de ontwikkelingen ook op landelijk niveau, mede op basis 
van de informatie van de Verenging Sport en Gemeenten. Mochten clubs alsnog in de 
problemen komen dan kijken we samen met de club naar een passende oplossing.  

 
 
CDA vraag 4 Algemeen  
Subsidies Automaatje, belbus en boodschappen plus bus. 
Op 21 december 2021 meldde het college dat de Boodschappenplusbus, het Automaatje en 
de Belbus in 2022 blijven. In Bijlage 1 van de programma begroting (p.180) zijn echter geen 
bedragen terug te vinden voor het Automaatje en de Belbus als ook niet voor de 
daaropvolgende jaren. 
1. Kunt u aangeven hoe het met de bijdrage aan deze maatschappelijke initiatieven staat? 

ANTWOORD 
1. Het klopt inderdaad dat de vervoersdiensten voor 2022 allen in de subsidie van Versa 

zitten. De bezuiniging op deze diensten is tevens teruggedraaid voor 2022 e.v. In de 
programmabegroting is dit per abuis niet gecorrigeerd, waardoor de indruk wordt gewekt 
dat er geen geld meer is begroot voor deze diensten. We begrijpen deze verwarring, 
maar willen hierbij benadrukken dat de vervoersdiensten Belbus en Automaatje wel 
degelijk onderdeel uitmaken van het totaal van de Versa subsidie in 2023 e.v. Voor de 
Belbus is begroot een bedrag van € 45.881 en voor Automaatje € 29.823. 
 

CDA vraag 5 Algemeen  
Woningen voor Statushouders. 
In de Raadsvergadering van 25 augustus heeft de CDA fractie de toezegging gekregen een 
notitie te ontvangen van het college over het aantal woningen wat per jaar beschikbaar wordt 
gesteld aan statushouders als onderdeel van het totaal aantal beschikbare woningen zodat 
feiten en fictie in discussies hierover gescheiden kunnen worden. 
1. Is deze notitie al door de Raad ontvangen en/of wanneer kan de Raad deze notitie 

ontvangen? 
2. Kunt u hierin meenemen in of de taakstelling voor het aantal Statushouders in 2023 door 

het Rijk voor onze gemeente is verhoogd? 
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ANTWOORD 
1. Uiterlijk in november ontvangt u een overzicht met technische informatie omtrent de 

aantallen vrijgekomen woningen in Huizen en aan wie (welke doelgroepen) deze zijn 
toegewezen. 

2. De rijksoverheid heeft een brief gestuurd dat de taakstelling huisvesting statushouders 
voor de 1e helft van 2023 is verhoogd (landelijk van 13.500 2e helft 2022 naar 21.200 
voor 1e helft 2023). Het exacte aantal zal in november 2022 bekend gemaakt worden. Dit 
is afhankelijk van een eventuele inhaalslag door gemeenten. Huizen loopt op schema 
met de taakstelling. In mei 2023 wordt de taakstelling voor de 2e helft van 2023 bekend 
gemaakt.  

 

SGP 

SGP vraag 6 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1.5.  
Stichting Dynamic Arts. 
“Als evaluatie van het festival dat Dynamic Arts organiseert in 2022 succesvol blijkt,…” 
1. Welke – harde en zachte - criteria gaat u gebruiken om te bepalen hoe en of dit festival 

succesvol was?  
2. Om welke doelgroep(en) gaat het hier concreet? 

ANTWOORD 
1. Alle subsidieontvangers moeten na afloop zowel een financieel als activiteitenverslag in 

dienen, waarin een evaluatie van de activiteit wordt weergeven. Als extra “harde” 
criterium hebben wij meegegeven inzicht te willen krijgen in het aantal bezoekers bij 
benadering. De wethouder zal zelf ook een bezoek brengen aan het festival om de sfeer 
te kunnen proeven. 

2. De doelgroep van het Beat Star Festival zijn jongeren.   
 
  
SGP vraag 7 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1.8.  
Kunstwacht. 
“In de eerste helft van 2023 zal bekeken worden welke kunstwerken dat jaar onderhouden 
moeten worden…, zodat er binnen het budget van € 7.000 gebleven kan worden.” 
1. Beoogt u alleen binnen de norm van het jaarlijkse onderhoudsbudget te blijven of de 

kunstwerken in voldoende staat van onderhoud te laten verkeren?  
2. Mogen wij van u proactieve mededelingen verwachten, wanneer het onderhoud niet tijdig 

of volledig kan worden uitgevoerd en/of de kwaliteit van de kunstwerken achteruit dreigt 
te gaan? 

 ANTWOORD 
1. In 2022 zijn alle kunstwerken in de openbare ruimte die gemeentelijk bezit zijn voorzien 

van eenmalig groot onderhoud, om het achterstallig onderhoud in te halen. De 
verwachting is dat er daarna minder groot onderhoud nodig is en niet alle kunstwerken 
op hetzelfde moment van onderhoud hoeven worden voorzien. Er zal in 2023 een 
inschatting worden gemaakt welke kunstwerken in 2023 al een onderhoudsbeurt nodig 
hebben, en welke één of twee jaar kunnen wachten, om inderdaad binnen het budget 
van € 7.000 te blijven. 
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2. Ja.   
 
  
SGP vraag 8 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Onderzoek VMBO basis/kader school in Huizen. 
“Een onderzoek wordt opgeleverd naar de behoefte en haalbaarheid van een vmbo school in 
Huizen.” 
1. Er zijn in Huizen twee VO scholen die VMBO GL/TL aanbieden, andere vormen 

ontbreken. Hoe gaat u de behoefte aan deze andere vormen van VMBO kwalitatief en 
kwantitatief bepalen?  

2. Denk u daarbij ook aan samenwerking met andere VMBO-scholen buiten Huizen die 
door leerlingen vanuit Huizen worden bezocht? 

ANTWOORD 
1. Het onderzoek richt zich specifiek op VMBO basis kader omdat VMBO TL inderdaad al 

aangeboden wordt door de VO scholen in Huizen. Concreet zijn we aan het onderzoeken 
of we dit onderwijsprofiel aan het Huizer palet kunnen toevoegen. De meeste Huizer 
leerlingen die dit profiel nu volgen, zitten op College de Brink in Laren.  

2. Wij zijn met College de Brink in gesprek over hoe we dit onderwijsprofiel in Huizen 
zouden kunnen gaan aanbieden. 40% van de leerlingen van College de Brink komt uit 
Huizen.  

 

SGP vraag 9 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 6.  
Skatebaan. 
“In samenhang met de overige onderdelen van dit deel van de kustvisie, waaronder ook de 
positionering van de surfclub en het basketbalveld wordt in 2023 de aanbesteding voorbereid 
en uitgevoerd.” 
1. Denkt u bij de surfclub ook de ontwikkeling van andere soorten nautische activiteiten te 

kunnen realiseren, zoals suppen en zeilen?  
2. Hoe gaat u de omwonenden van de skatebaan betrekken bij de plannen om overlast van 

hangjongeren te voorkomen en sociale controle mogelijk te maken? 

ANTWOORD 
1. De aanleg van de skatebaan wordt inderdaad in samenhang gezien met de positionering 

van de surfclub en het basketbalveld. Uitbreiding van nautische activiteiten door de 
Surfclub is hierbij geen doelstelling van het college. Op welke wijze de positionering van 
de Surfclub wordt vormgegeven is mede afhankelijk van de toekomstvisie van de club 
zelf. De gesprekken daarover moeten nog plaatsvinden.  

2. De wijze waarop de participatie met omwonenden gaat plaatsvinden is onderdeel van het 
projectplan dat zal worden opgesteld voor dit deel van de Kustvisie op het moment dat er 
een projectleider is aangesteld. 
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Programma: Maatschappelijke ondersteuning 
 
ChristenUnie 

CU vraag 25 Prestaties reguliere taken punt 1.  
Beleidsplan Sociaal Domein.  
1. Bedoelt u met 4e kwartaal Q4 2023? Of een ander jaar? 
 

ANTWOORD 
1. Klopt, hiermee wordt het vierde kwartaal van 2023 bedoeld. 

 

PvdA 

PvdA vraag 15 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.  
Beleidsplan Sociaal Domein. 
Het college spreekt hier van de uitkomsten van de waardendiscussie. In onze beleving is die 
discussie nog helemaal niet afgerond.  
1. Bent u het met ons eens, dat deze discussie bij uitstek in de raad gevoerd moet worden? 
 
ANTWOORD 
1. De raad is zeker een belangrijke plek om deze discussie te voeren, naast bijvoorbeeld 

ook binnen onze uitvoeringsdienst sociaal domein waar consulenten dagelijks te maken 
hebben met afwegingen waar waarden een rol spelen. Wij zijn het met u eens dat deze 
discussie nog geen afronding heeft gehad, deze discussie wordt voortgezet in het traject 
om te komen tot een visie en beleidsplan sociaal domein. 

 
PvdA vraag 16 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.  
Dashboard Sociaal Domein. 
1. Hoe gaat u in het dashboard inzicht geven in kwalitatieve resultaten?  
2. Naar welke elementen gaat u dan kijken? 
 
ANTWOORD 
1. In het 4e kwartaal van 2022 wordt gestart met het uitrollen van Ervaringswijzer. 

Ervaringswijzer is een platform waarmee effecten kunnen worden gemeten door dit uit te 
vragen aan belanghebbenden. De 1e resultaten worden in het 1e kwartaal van 2023 
verwacht om deze te delen met de gemeenteraad (commissie). Deze resultaten worden 
geïntegreerd in het dashboard waardoor je naast kwantitatieve resultaten, ook 
kwalitatieve resultaten kan zien. Parallel wordt onderzocht of er andere technieken 
kunnen worden ingezet om kwalitatieve resultaten te meten aan de hand van data, 
teksten of andere opties.  

2. De eerste vragenlijsten m.b.t. ervaringswijzer worden gemaakt voor het programma Zicht 
op Werk en de begeleidingsteams van de gemeente Huizen.    
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PvdA vraag 17 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 3.  
Schuldhulpverlening. 
U spreekt hier over schuldenpreventie, dus ook vroegsignalering. Tijdens een presentatie 
van de Alliantie bleek dat nog steeds niet te lopen, ondanks eerdere toezeggingen van het 
college.  
1. Wanneer gaat dat nu eindelijk wel gebeuren en dan niet alleen voor de Alliantie maar 

zeker ook voor de nutsbedrijven, die nu extra van belang zijn? 
 
ANTWOORD 
1. Voor de NUTS voorzieningen loopt het project vroegsignalering al. De NUTS 

voorzieningen melden samen met de zorgverzekeraars hun achterstanden in het 
programma Vindplaats Schulden (VPS). Met betrekking tot de woningcorporaties ligt het 
wat anders. Deze leveren de achterstanden nog los aan en buiten het programma VPS. 
Dit komt deels omdat de incassoprocedure bij de woningcorporaties anders is ingeregeld 
dan bij de NUTS voorzieningen en zorgverzekeraars. We willen per 1 januari 2023 dat 
ook de woningcorporaties zich aangesloten hebben bij het landelijk convenant al dan niet 
door middel van een addendum.  

 
PvdA vraag 18 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Kindarrangement. 
Inzet van het Kindarrangement is een belangrijk middel bij bestrijding van armoede onder 
kinderen. Wij hebben onlangs vernomen dat er in dit platform een maximum bedrag geldt 
van € 100 voor de vergoeding van schoolboeken/materialen die verplicht zijn in het 
voortgezet onderwijs of beroepsonderwijs.  
1. Kunt u toezeggen dat maximum van € 100 euro los te laten, zodat ouders met een 

minimum inkomen in ieder geval de verplichte schoolboeken/materialen geheel vergoed 
krijgen? 

 
ANTWOORD 
1. De € 100 betreft geen maximale vergoeding, maar is een regeling waarvan ouders met 

het kindarrangement gebruik kunnen maken. Dit houdt in dat ouders met een kind van 12 
tot en met 17 jaar één keer per kind, per kalenderjaar een vast bedrag van € 100 krijgen. 
Schoolboeken voor het voortgezet onderwijs zijn gratis, de € 100 kan ingezet worden 
voor overige lesmaterialen zoals een rekenmachine, agenda, gymkleren, etc. Op het 
beroepsonderwijs bestaan naast de € 100 verschillende mogelijkheden voor 
ondersteuning zoals via het mbo-studentenfonds of de school zelf. Om deze redenen zijn 
er geen voornemens om het bedrag van de regeling te verhogen.  

 
PvdA vraag 19 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 6.1.  
Jeugdhulp en -begeleiding. 
U wil meer ondersteuning voor de jeugd vanuit het voorveld.  
1. Is daar niet ook een rol voor de scholen in?  
2. Kunnen zij voldoende extra ondersteuning bieden op dit moment?  
3. Zo ja, waar bestaat die dan uit? 
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ANTWOORD 
1. De scholen hebben ook een verantwoordelijkheid in het vroegsignaleren van problemen 

bij kinderen en het bieden van lichte ondersteuning gericht op het leren. Als er meer hulp 
en of ondersteuning nodig is, dan zetten we direct jeugdhulp in of begeleiding vanuit 
lokale teams in samenwerking met lokale partners als Jeugd en Gezin en Versa Welzijn. 
Daarnaast willen we dat kinderen in de school geholpen worden en zo min mogelijk naar 
een jeugdzorg instelling gaan. Scholen zijn niet alleen vindplaats, maar ook werkplaats 
waar kinderen geholpen kunnen worden. Daar zijn we met de schoolbesturen en de 
samenwerkingsverbanden passend onderwijs volop mee bezig om plannen te maken. De 
uitvoeringsagenda jeugdhulp passend onderwijs is naar verwachting medio 2023 klaar.          

2. Het begeleidingsteam en de professionals in het voorveld bieden lichte ondersteuning. 
We zien in de praktijk de vraag naar deze vorm van begeleiding toenemen en deze vraag 
kan ook worden opgepakt met extra inzet. In geval van complexe/zware 
problematiek/vragen wordt verwezen naar de gecontracteerde aanbieders die de 
geïndiceerde zorg bieden.  

3.  Zie 2. 
 
PvdA vraag 20 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 6.3.  
Specialistische zorg. 
1. Voor aanvullende specialistische hulp, denkt u dan ook aan extra ruimte inkopen voor 

verlaging van de werkdruk van de specialistische hulpverleners? Die geven nu aan een 
te hoge caseload te hebben. 

 
ANTWOORD 
1. Op dit moment hebben we inkoopafspraken op basis van open-einde regelingen. Dat 

betekent dat we nu geen afspraken hebben over een maximum capaciteit of volume. 
Extra ruimte inkopen door de gemeente is daarom niet aan de orde. 

De discussie rondom een te hoge caseload doet zich wel voor bij de gecertificeerde 
instellingen. De werkdruk wordt inderdaad al geruime tijd als hoog ervaren door de 
jeugdbeschermers. Zij kunnen niet altijd en op tijd voldoen aan de taak waarvoor zij 
verantwoordelijk zijn. De inspectie voert al geruime toezicht op de JGB in onze regio en 
de regio Noord Holland. Inmiddels heeft het ministerie toegezegd dat zij middelen 
beschikbaar stellen om de werkdruk en dus de caseload te verlagen.  

 
PvdA vraag 21 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 9.  
Huishoudelijke hulp. 
1. Is het college bereid om bij een houdbare werkwijze voor de huishoudelijke hulp ook te 

kijken naar een minimum vergoeding van € 14 per uur of op zijn minst vergoeding van de 
reistijd van huishoudelijke hulpen? Bij een betere salariëring zal er meer personeel 
beschikbaar blijven/komen en kunnen zij beter rondkomen. 

 
ANTWOORD 
1. De gemeente heeft geen invloed op de CAO VVT, waar hulpen in de huishouding van 

de gecontracteerde aanbieders onder vallen en op basis waarvan het salaris wordt 
bepaald. Bij de laagste salarisschaal binnen deze CAO bedraagt het uurloon van de drie 
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hoogste periodieken overigens nu al meer dan € 14,- per uur. Binnen de huidige CAO is 
een tarief van ten minste € 14,- per uur dus mogelijk.  
Alleen wanneer een inwoner (via het informele circuit) niet professionele hulp bij het 
huishouden heeft via een pgb, hanteren we het minimumloon.  

 
PvdA vraag 22 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 11.  
Mantelzorgers. 
1. Worden de jonge mantelzorgers (kinderen) voldoende meegenomen in de ondersteuning 

van de mantelzorgers? 
 
ANTWOORD 
1. Binnen het jongerenwerk is er extra aandacht voor jonge mantelzorgers. Daar worden 

laagdrempelig activiteiten georganiseerd waarbij jonge mantelzorgers in een 
ongedwongen sfeer kunnen praten over hun thuissituatie. Op de website van Versa 
welzijn is een pagina ingericht specifiek voor jonge mantelzorgers. Daarnaast bouwen wij 
aan een netwerk rondom jongeren in het algemeen waarin huisartsen (de 
praktijkondersteuner jeugd), maatschappelijke organisaties, scholen enz. zo vroeg 
mogelijk problemen bij jongeren kunnen signaleren waaronder ook de (te grote) belasting 
van mantelzorg.  

 

SGP 

SGP vraag 10 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Schuldhulpverlening. 
“Gekeken wordt naar de mogelijkheid om het schuldhulpverleningstraject te versnellen. Er 
wordt gekeken naar lange termijn oplossingen.” 
1. Op welke wijze krijgt het fenomeen energiearmoede en hoge inflatie een plaats bij de 

schuldhulpverlening? 
 
ANTWOORD 
1. We zien binnen de schuldhulpverlening (nog) geen extra toename in aanvragen van 

schuldhulpverlening die gelinkt kunnen worden aan energie armoede en/of de hoge 
inflatie. Echter is het wel een zorgpunt dat we scherp in de gaten moeten houden niet 
alleen met betrekking tot particulieren maar ook voor de zelfstandigen. Door de 
maatregelen die nu reeds door het Rijk aangekondigd zijn verwachten we dat er wat 
meer armslag is voor de inwoners om een deel van de energiearmoede en hoge inflatie 
weg te nemen. We gaan wel kijken of we door middel van vroegsignalering inwoners 
eerder kunnen helpen en bijstaan zodat de schulden en/of achterstanden niet gaan (of zo 
min mogelijk gaan) oplopen. Zodra de woningcorporaties zich hebben aangesloten op 
het vroegsignaleringsportaal van VPS verwachten we nog sneller een bredere doelgroep 
te kunnen bereiken en kunnen we als gemeente nog actiever de inwoner benaderen. 
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SGP vraag 11 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 6.4.  
Jeugdhulp. 
“Kinderen met een maatregel worden direct geholpen en krijgen snel passende zorg, 
wanneer de zorg in het gedwongen kader niet meer nodig is , moet er direct worden 
afgeschaald…” 
1. Hoe wordt geborgd dat wanneer zorg in het gedwongen kader niet langer nodig is 

daadwerkelijk wordt afgeschaald en kinderen weer naar hun eigen huis kunnen 
terugkeren? 

 
ANTWOORD 
1. De jeugdbeschermer voert regie in het gedwongen kader. Hij/zij bepaalt formeel wat 

nodig is aan hulp en ondersteuning en of het kind zich ontwikkelt en veilig opgroeit. In het 
kader van de samenwerking en de gezamenlijke verantwoordelijkheid die we hebben 
voor een betere zorg en ondersteuning aan kinderen, zijn er afspraken gemaakt met de 
gecertificeerde instellingen. Deze afspraken gaan over de wijze waarop de zorg kan 
worden op of afgeschaald, het inzetten van passende zorg en dat de maatregel niet 
langer mag duren dan noodzakelijk. Formeel duurt de maatregel maximaal 12 maanden 
en kan met tussenkomst van de kinderrechter en op verzoek van de jeugdbeschermer 
worden verlengd of beëindigd. Bij beëindiging van de maatregel kan eventuele 
ondersteuning die nog nodig is worden afgeschaald naar de uitvoeringsdienst. In die 
gevallen wordt de zorg voortgezet in het vrijwillige kader. Het kind dat uit huis is geplaatst 
kan terugkeren naar het ouderlijk huis als de veiligheid daadwerkelijk is gewaarborgd.   
 

SGP vraag 12 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 8.  

Begeleiding volwassenen. 
“Meer ondersteuning via laagdrempelige, vrij toegankelijke, algemene voorzieningen in het 
voorveld. Hiervoor moet voldoende en passend aanbod zijn.”  
1. Gaat dit aanbod ten koste van ambulante ondersteuning?  
2. In welke mate dan of is het in aanvulling daarvan? 
 
ANTWOORD 
1. Nee (Overigens: lichte ambulante ondersteuning wordt geboden door gemeentelijke 

begeleiders en is onderdeel van de algemene voorzieningen). Bij dit antwoord gaan we 
er van uit dat u bedoelt of de ondersteuning via algemene voorzieningen ten koste gaat 
van geïndiceerde, zwaardere ambulante ondersteuning. 

2. De ondersteuning in het voorveld is een aanvulling op de dienstverlenging die door de 
geïndiceerde ambulante ondersteuning wordt geboden. Ambulante ondersteuning op 
indicatie blijft beschikbaar. Hierbij is wel het doel dat met de inzet van de algemene 
voorzieningen, de inzet van de duurdere, zwaardere, geïndiceerde ambulante 
ondersteuning afneemt. Dit heeft vervolgens direct effect op de kosten van de 
geïndiceerde ambulante ondersteuning, omdat we hier betalen voor daadwerkelijk 
geleverde ondersteuning. Dit effect zien we ook daadwerkelijk optreden, zoals u ook 
heeft kunnen lezen in bijvoorbeeld de mededeling van wethouder Hoelscher over 
prognoses 2022 sociaal domein die bij de stukken zaten van de commissie sociaal 
domein van 6 september van dit jaar. 
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SGP vraag 13 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 9.   
Huishoudelijk hulp. 
“Ook gaan wij onderzoeken hoe om te gaan met personeelstekorten.” 
1. Hoe denkt u concreet personeelstekorten op te kunnen lossen?  
2. En welke inzet gaat u daarvoor plegen?  
3. En met welke samenwerkingspartners? 
 
ANTWOORD 
1. Met de invoering van financiële zelfredzaamheid bij de voorziening hulp bij het 

huishouden, verwachten we (net als in Laren) een lagere instroom bij deze voorziening. 
Hierdoor blijft deze voorziening beter beschikbaar voor inwoners, die hulp bij het 
huishouden niet zelf kunnen regelen en wordt het beroep op gekwalificeerd personeel 
lager. Daarnaast zal de werkelijke omvang van hulp bij het huishouden mogelijk lager zijn 
dan volgens de indicatie en zullen we (nog) minder rekening kunnen houden met de 
voorkeuren van inwoners, die bijvoorbeeld alleen hulp op een bepaald dagdeel wensen. 
Zo is er in de (minder populaire) middaguren meer hulp beschikbaar dan ’s ochtends. 
Overige mogelijkheden gaan we na met samenwerkingspartners. 

2. Financiële zelfredzaamheid wordt opgenomen in de verordening en consulenten 
informeren inwoners dat het voor kan komen dat er minder hulp geleverd wordt dan is 
geïndiceerd, waardoor alleen het hoogstnoodzakelijke kan worden uitgevoerd. Ook 
informeren we inwoners dat de start van hulp bij het huishouden langer duurt wanneer 
een inwoner vasthoudt aan een bepaald dagdeel.   

3. De eventuele mogelijkheden buiten de bovengenoemde oplossingen willen we 
onderzoeken met de Regio, de regiogemeenten en de aanbieders 

 
SGP vraag 14 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 10.  
Vrijwilligers. 
“Er worden afspraken gemaakt over de mogelijkheid voor het stimuleren van 
maatschappelijke betrokkenheid van jongeren.” 
1. Met welke actoren gaat u concreet afspraken maken?  
2. Om welke leeftijdscategorieën van jongeren gaat het hierbij?  
3. Welke vormen van maatschappelijke betrokkenheid heeft u hierbij voor ogen? 
 
ANTWOORD 
1. Deze afspraken maken wij met de vrijwilligerscentrale. De vrijwilligerscentrale bemiddelt 

al geruime tijd met scholen, stichtingen en verenigingen voor de maatschappelijke stage. 
Daarnaast wordt aansluiting gezocht in het maatschappelijk middenveld, onder meer met 
Versa welzijn, en bij scholen om jongeren bekend te maken met de mogelijkheid van 
vrijwilligerswerk anders dan de maatschappelijke stage. 

2. Het betreft hier jongeren van 14 tot 27 jaar. 
3. Naast de reeds bestaande maatschappelijke stage gaat de vrijwilligerscentrale zich 

richten op tussenjaarders en jongvolwassenen die al actief deelnemen op de 
arbeidsmarkt. Binnen het thema “Jong beginnen” wordt voor deze doelgroep de aandacht 
gericht op sociaal ondernemerschap en korte impactvolle projecten. Het uiteindelijke doel 
is om deze doelgroep te bewegen om zich ook op latere leeftijd in te blijven zetten als 
vrijwilliger.  
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SGP vraag 15 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 11.  
Mantelzorgers. 
“Op basis van de uitkomsten van de evaluatie…, mantelzorgers zelf….indien nodig, een 
nieuw plan van aanpak mantelzorg opgesteld.” 
1. Welke mantelzorgers gaat u concreet in het kader van deze evaluatie benaderen?  
2. Hoe worden zij bevraagd en via welke kanalen gaat u hen benaderen? 
 
ANTWOORD 
1. De groep van mantelzorgers is zeer gevarieerd. Belangrijk is het daarom om alle lagen 

van mantelzorg in beeld te hebben. Om goed te kunnen bepalen welke ondersteuning 
nodig is, zal de aandacht in eerste instantie wel uitgaan naar de groep mantelzorgers die 
het het zwaarst heeft. Dit betreft met name mantelzorgers van partners/ouders met een 
grotere beperking en jonge mantelzorgers. Maar ook mantelzorgers waarbij al bekend is 
dat de zorg zal gaan toenemen, bijvoorbeeld bij een progressieve aandoening. 

2. We weten nog niet precies hoe we de mantelzorgers willen gaan bevragen. Belangrijk is 
dat we dit laagdrempelig doen, bijvoorbeeld door de vragen te stellen via een medium dat 
past bij de doelgroep. Denk daarbij bijvoorbeeld aan een app voor jongeren en het 
organiseren van een bijeenkomst voor volwassen mantelzorgers. Daarbij geldt ook dat 
we een combinatie willen vinden tussen de informatie die wij als gemeente in beeld willen 
krijgen en het verhaal dat de mantelzorger zelf kwijt wil.  
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Programma: Ruimtelijke en Economische Ontwikkeling 
 
ChristenUnie 

CU vraag 26 Algemeen  
We missen in dit deel van het programmaplan het onderwerp Oostzijde Oude Haven. 
1. We zien graag een overzicht of opsomming van de ontwikkelingen die u in dit deel van 

Huizen voor ogen ziet als het gaat om werkgelegenheid, recreatie/horeca en 
woningbouw. 

 
Energietransitie komt beperkt terug in het programmaplan en de begroting. Voor één van de 
belangrijkste onderwerpen van dit moment is slechts beperkt aandacht, zo lijkt het. Daarbij 
vallen de volgende punten op:  
2. €20.000 is bestemd voor energiebesparing bedrijven, waar gaat dit geld naar toe?  
3. De Wet milieubeheer verplicht bedrijven al om energie te besparen, waar gaat de 

gemeente dan in geld in steken? 
4. €105.000 gaat naar project transitievisie warmte, wat gaat daar dit jaar concreet aan 

gebeuren?  
5. Wanneer kunnen we de volgende stappen van het college verwachten?  
6. Gezien de energiecrisis, gaat de gemeente eigen beleid voeren om het isoleren van 

woningen in de gemeente versnellen bij slecht geïsoleerde woningen (zoals titel Transitie 
Visie Warmte suggereert: nu isoleren, straks aardgasvrij)? 

 
ANTWOORD 

1. Een combinatie van functies kan wenselijk zijn gelet op de diverse ambities die Huizen 
heeft. O.a. op het gebied van verlevendiging (Kustvisie), huisvesting (Woonvisie) en 
werkgelegenheid (o.a. collegeprogramma 2022 - 2026). Daarbij moet opgemerkt worden 
dat er nog geen concreet zicht op een eventuele ontwikkeling is. Besluitvorming moet 
nog plaatsvinden waarbij o.a. rekening dient te worden gehouden met bestaande 
bedrijven.  

2. Dit bedrag is het restantbudget van het project Stimulerend Toezicht, dat in opdracht van 
de gemeente Huizen wordt uitgevoerd door de OFGV. Zie ook 3. 

3. De gemeente is het bevoegd gezag om toe te zien op naleving van de 
energiebesparingsplicht bij bedrijven. De OFGV voert deze taak uit. Om dit effectief te 
kunnen doen is meer nodig dan regulier toezicht. De uitvoering van het toezicht is 
namelijk complex en intensief. Om die reden heeft de provincie Noord-Holland met 
gemeenten het Energiebesparingsakkoord Bedrijven gesloten, waarbij de provincie voor 
de komende jaren subsidie aan gemeenten verstrekt om deze wijze van toezicht voort te 
kunnen zetten. De gemeente Huizen heeft dit akkoord medeondertekend. Het stimuleren 
van zonnepanelen op bedrijfsdaken (in het kader van de RES) heeft eveneens aandacht, 
via het project Zonwinst. 

4. Dit bedrag is een restantbudget van een van het Rijk ontvangen uitkering voor het 
opstellen van de Transitievisie Warmte. Zoals bekend heeft de raad deze visie eind 2021 
vastgesteld. Het restantbudget zal worden benut voor uitvoering van de visie. Zie ook 
vraag 5. 

5. Er worden voortdurend stappen gezet. De warmtevisie is in uitvoering via diverse 
activiteiten en instrumenten zoals lokale energiesubsidie, voorlichtingsbijeenkomsten, 
thema-avonden, uitgifte van energievouchers, huisbezoeken door Huizen Duurzaam, 
inzet van een Fixbrigade voor huishoudens met lage inkomens etc. Daarnaast is 
aandacht voor eigen vastgoed en de energietransitie bij bedrijven (zie antwoord op vraag 
4). De ontwikkelingen rond collectieve warmteopties volgen wij, of zijn onderdeel van 
actief onderzoek in het geval van aquathermie. 
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6. Het Rijk zet via het Nationaal Isolatie Programma (NIP) in op het aanpakken van slecht 
geïsoleerde woningen. Gemeenten kunnen in 2023 subsidie aanvragen voor een lokale 
aanpak binnen dit Rijksprogramma. Wij gaan deze aanvraag indienen. 

 
 

CU vraag 27 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Zelfbewoningsplicht/anti-speculatiebeding. 
1. Betekent uw voorstel dat de raad ook in 2023 over de voorstellen kan besluiten? 
 
ANTWOORD 

1. In 2023 is het onderzoek gepland. Of er in 2023 raadsbesluitvorming kan plaatsvinden 
hangt af van de omvang van het onderzoek, de benodigde tijd en het moment van 
oplevering. 
 
CU vraag 27 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 5.  
Ten aanzien van de ontwikkelingen op het voormalig BNI-terrein langs de Havenstraat.  

1. Gaat u daar ook welstandseisen of de rapportage van OKRA op toepassen? 
 
ANTWOORD 

1. Zoals ook in de commissie is toegelicht is er een planinitiatief dat past binnen de kaders 
van het bestemmingsplan. Ook de welstandscommissie heeft inmiddels positief geadviseerd. 
Wij hebben begrepen dat inmiddels een aanvraag omgevingsvergunning wordt voorbereid. 
Zodra die is ingediend en compleet is, wordt deze aanvraag afgewikkeld. Dit zal vermoedelijk 
leiden tot een imperatief te verlenen omgevingsvergunning. 
 
 
 
PvdA 

PvdA vraag 23 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3.  
Woningen. 
1. Kunt u de cijfers vanuit de regio voor 2040 vertalen naar die van Huizen in 2035?  
2. We hebben eerder bij de Omgevingswet gehoord dat er voor 2035 800-900 woningen bij 

moeten komen, wil Huizen niet verder gaan krimpen. 

ANTWOORD 

1. Het gaat om een regionale woningbouwopgave voor 2040. Er is geen onderverdeling per 
gemeente gemaakt over het aantal te bouwen woningen. Van elke gemeente wordt 
verwacht haar aandeel te leveren. Er zijn geen cijfers bekend hoeveel woningen de 
gemeente Huizen in (of tot) 2035 moet bouwen. Jaarlijks wordt gemonitord of de 
uiteindelijk doelstelling van 11.500 woningen voor 2040 in de regio zal worden gehaald. 

2. Het klopt dat er woningen bij moeten komen, wil Huizen niet verder gaan krimpen. 
Hoeveel woningen precies nodig zijn, hangt af van de ambitie van Huizen en het 
inwoneraantal dat Huizen wil behouden of bereiken. Dit komt aan de orde tijdens de nog 
te houden sessies in het kader van de woonconferentie.  
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PvdA vraag 24 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 3.  
Woningen. 
1. Kunt u bij het beleid voor het splitsen van kavels ook het splitsen van woningen 

meenemen? Wij zien dat hier kansen voor meer woningen blijven liggen. 
2. Zelfbewoningsplicht en/of speculatiebeding wordt binnenkort toch in de wet geregeld voor 

nieuwbouw?  
3. Dan is een eigen onderzoek toch overbodig? 

ANTWOORD 

1. Ja, wij nemen ook het splitsen van woningen hierin mee.  
2. Het is al juridisch mogelijk om een zelfbewoningsplicht en/of een anti-speculatiebeding 

op te leggen.      
3. Niettemin is een onderzoek wenselijk of wij een zelfbewoningsplicht en/of een anti-

speculatiebeding (voor 10 jaar) nodig achten. 
 
PvdA vraag 25 Bestuurlijke prioriteiten en beoogd maatschappelijk effect punt 4.  
Werkgelegenheid. 
1. U wilt voorkomen dat er werkruimte verloren gaat op het Plaveen?  
2. Hoe ziet u dan de mogelijke omvorming van het gebouw Lumen/de Burcht tot woningen? 

Wij hebben begrepen dat de huurcontracten van de huidige huurders (bedrijven) niet 
meer worden verlengd. 

ANTWOORD 

1. Zoals in het collegeprogramma 2022-2026 opgenomen onder punt 4.1.4. vinden wij 
werkgelegenheid zeer belangrijk. Behoud van het bedrijventerrein is dan ook van belang. 
Voor kantoorruimte is inmiddels een programma kantoren vastgesteld. Eventuele 
initiatieven voor kantoorpanden worden daaraan getoetst.      

2. Gelet op de aanwezige als ook verwachte leegstand achten wij een transformatie van dit 
gebouw wenselijk. Daarbij wordt voor de afweging gekeken naar het eerder dit jaar 
vastgestelde programma kantoren. Een combinatie van woningbouw (o.a. voor de juiste 
doelgroepen) als ook werkruimte (economische ruimte) is goed denkbaar. Besluitvorming 
als ook consultatie met de raad moet evenwel nog plaatsvinden.       

 
 

CDA 

 
CDA vraag 6 Algemene doelstelling  
Welstandsnota Huizen 2012. 
In de raad van 1 juli 2020 is besloten dat de welstandsnota (nota voor het uiterlijk van 
bouwwerken) nadere aanvulling behoeft en is deze niet vastgesteld. Vervolgens is het voor 
de CDA-fractie stil gebleven rond de voortgang van deze nota. In het programma onderdeel 
Ruimtelijke en economische ontwikkelingen is daarnaast niets terug te vinden over de 
voortgang op dit dossier. 
1. Klopt het dat het werk aan de Welstandsnota sinds 1 juli “stil” ligt? 
2. Wanneer wordt een bijgestelde versie van de nota aan de Raad voorgelegd? 
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ANTWOORD 

1.  Ja (juli 2020). 
2.  Niet bekend.     
 
 

SGP 

SGP vraag 16 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1.  
Implementatie Omgevingswet. 
“…Een goede applicatie architectuur is daarbij cruciaal.” 
1. Is een dergelijke applicatie architectuur al beschikbaar of wanneer wordt deze op zijn 

vroegst verwacht?  
2. Beschikt u voor de tijdige realisatie hiervan over voldoende menskracht en middelen? 
 
ANTWOORD 

1. Ja. De gemeente heeft plansoftware aangeschaft om, als de omgevingswet van kracht 
wordt, nieuwe omgevingsplannen te kunnen vaststellen. Deze software is inmiddels 
geïmplementeerd. Dat geldt ook voor de VTH software (processen vergunningen, 
toezicht en handhaving). Met deze software is het mogelijk om straks ook aanvragen te 
kunnen ontvangen en behandelen vanuit het nieuwe DSO (digitaal stelsel omgevingswet) 
i.p.v. het huidige OLO (omgevingsloket online).    

2. Ja. De gemeente heeft plansoftware aangeschaft en operationeel gemaakt, voor zover 
het binnen de gemeentelijke mogelijkheid ligt. Dat geldt ook voor het 
vergunningensysteem, dat weliswaar Omgevingswetproof moet zijn, maar ook nog onder 
de Wabo moet kunnen functioneren.   
Binnen het fysieke domein is het functioneel beheer versterkt, zodat de externe inhuur op 
deze taak minder kan. Verder hebben we externe capaciteit ingehuurd voor de 
implementatiefase van de Omgevingswet. 

 
SGP vraag 17 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.  
Waterschap AGV. 
“Het samen met Waterschap AGV opleveren van een haalbaarheidsonderzoek naar 
aquathermie en, op basis hiervan, nemen van vervolgstappen.” 
1. Aan welke vorm van aquathermie denkt u hierbij concreet?  
2. Bent u ook bereid de mogelijkheden voor vergisting en een zonneweide bij de RWZI te 

onderzoeken? 
 
ANTWOORD 
1. Het betreft thermische energie uit afvalwater (TEA), in het bijzonder uit het effluent van 

de nieuw te bouwen rwzi door Waterschap AGV. De realisatie van deze voorziening op 
het rwzi-terrein is primair een zaak van Waterschap AGV, maar de optie is vanuit 
gemeentelijk perspectief interessant omdat deze voorziening een groot gebied van 
duurzame warmte zou kunnen voorzien. 

2. Het is, net als voor het onderzoek naar aquathermie, aan Waterschap AGV om deze 
opties te verkennen als onderdeel van de nieuwbouwplannen voor de rwzi. Beide opties 
betreffen voorzieningen op het eigen terrein. Het is niet aan de gemeente om deze opties 
in onderzoek te nemen, maar wij kunnen deze wel ter sprake brengen. Zoals bekend 
grenst de rwzi aan een Natura-2000 gebied Voor wat betreft zonneweiden heeft uw raad 
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zich bij de behandeling van de concept-RES 1.0 in juli 2020 uitgesproken tegen de 
plaatsing van zonneweiden in of nabij natuurgebieden. Dit kader moeten wij dus 
meegeven in de gesprekken. 

 

SGP vraag 18 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Woningen. 
“Onder begeleiding van een extern bureau worden diverse sessie met de samenleving 
georganiseerd.” 
1. Bedoelt u hiermee dat de conferentie over wonen en bouwen uit meerdere sessies zal 

gaan bestaan?  
2. Wanneer wordt deze conferentie naar verwachting gehouden?  
3. Hoe, op welke wijze en via welke kanalen worden mensen en organisaties voor deze 

conferentie uitgenodigd? 
 

ANTWOORD 
1. Dat is wel de verwachting. 
2. Derde kwartaal 2022 is als streven in het collegeprogramma opgenomen. Dat is natuurlijk 

volstrekt onhaalbaar gebleken. De verwachting (het streven) is er nu op gericht dat we 
medio 2023 kunnen starten met de sessies. Tegelijkertijd is er het besef dat het hier gaat 
om een uiterst complexe ambitie, dat een uiterst zorgvuldige voorbereiding verdient. 

3. Dit is op dit moment nog in ontwikkeling. We beraden ons op de zgn. uitvraag voor 
begeleiding. Deze uitvraag gaan we ook aan de commissie voorleggen. Na positief 
advies van de commissie vragen we bureaus met plannen en offertes te komen.  

 
 
SGP vraag 19 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 5.  
Verblijfsgebieden. 
“Nu de cruisevaart na rustige corona-periode echt aantrekt wordt ingezet op beter aansluiten 
van ons toeristisch product…bij wensen en behoeften van de cruisepassagiers.”  
1. Met welke middelen en partners gaat u het toeristische product beter laten aansluiten?  
2. En hoe wilt u concreet voorkomen dat de bussen met toeristen direct vanuit Huizen 

vertrekken? 
 
ANTWOORD 
Rederijen werken met Destination Marketing Companies voor de invulling van het 
programma. Dit wordt al 2 jaar vooraf ingevuld. Samen met Amsterdam en Partners (A&P), 
ACP (Amsterdam Cruise Port), Visit Gooi&Vecht en zeker onze lokale ondernemers en 
partners zullen wij met een aanbod (arrangementen) moeten komen die aansluiten bij de 
wensen van de DMC's. Op die manier kunnen wij stimuleren dat de passagiers meer en 
beter gebruik maken van het aanbod in Huizen en directe omgeving. Helemaal voorkomen 
dat de cruisepassagiers per bus naar Amsterdam en bijvoorbeeld Muiderslot vertrekken 
kunnen wij niet. De schepen komen naar Huizen omdat Amsterdam te vol is. Wel kunnen wij 
stimuleren dat hun verblijfsduur en daarmee eventuele bestedingen in Huizen toeneemt en 
dat ze ook nog 1 of 2 dagen in Huizen en directe omgeving gaan verblijven. 
 
 
SGP vraag 20 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 7.  
Gemeentelijk vastgoed. 
“Onderzoeken in 2023 welk gemeentelijk vastgoed aangemerkt kan worden als strategisch 
en welke als niet-strategisch.”  
1. Door wie worden de criteria voor deze bepaling opgesteld en in welk stadium?  
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2. Voor het opstellen van het beleidsvoorstel of erna? 
 
ANTWOORD 
1. De raad gaat hierover, dus de raad stelt ook de criteria vast. Onduidelijk is wat bedoeld 

wordt met “in welk stadium”.  
2. Ook deze vraag is niet helder. In zijn algemeenheid is het zo dat het college de 

raadsvoorstellen opstelt en langs die lijn de raadsbesluitvorming voorbereidt. 
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Nieuw beleid 
 
ChristenUnie 

CU vraag 28 Algemeen  
Als afwijzingsgrond hanteert u het gebrek aan financiële middelen.  
1. Welke inhoudelijke afweging heeft u gemaakt? 
 
ANTWOORD 

1. Er zijn geen inhoudelijke afwegingen gemaakt, omdat het gebrek aan financiële middelen 
een harde afwijzingsgrond is. 

 
 
 
Overige vragen/coalitieakkoord 
 
CDA 

CDA vraag 1 Algemeen  
In juli is het coalitieakkoord vastgesteld. 
1. Wanneer krijgt de Raad een uitwerking van het akkoord in mijlpalen voor zover het 

coalitieakkoord deze al niet bevat? 
 
ANTWOORD 

1. Voor zover het coalitieakkoord deze niet bevat, is het ons voornemen om de 
overgebleven punten een plek te geven in een bestuurlijke programmering. Daartoe 
willen we een format ontwikkelen dat we in het eerste kwartaal 2023 met u willen delen. 

 


